**ПЕРЕЛІК ЗМІН**

**до Тендерної документації, до додатку 2 до Тендерної документації та додатку 3 до Тендерної документації**

* **Тендерну документацію викласти в такій редакції:**

**Міністерство внутрішніх справ україни**

**Медичний реабілітаційний центр МВС України**

**«Перлина Прикарпаття»**

82200, м. Трускавець Львівської області, ЄДРПОУ 20760948

вул. Степана Бандери, 71 тел. (03 247) 5-06-49, 6-15-35, факс. (03 247) 6-66-76

email : [tender.komitet9@gmail.com](mailto:tender.komitet9@gmail.com)

**----------------------------------------------------------------------------------------**

**ЗАТВЕРДЖУЮ**

Уповноважена особа

\_\_\_\_\_\_Галина ОЧКУСЬ

**07.12**.**2022**

**ТЕНДЕРНА ДОКУМЕНТАЦІЯ**

**щодо закупівлі**

**Електричної енергії**

**для віддаленого підрозділу**

**(відділення відновного лікування)**

**МРЦ МВС України «Перлина Прикарпаття»**

**с. Синяк, Мукачівського р-ну,**

**Закарпатської обл.**

**за процедурою**

**«ВІДКРИТІ ТОРГИ»**

**( код ДК 021:2015 – 09310000-5 )**

**УХВАЛЕНО**

Рішення

Уповноваженої особи

**07.12.2022** протокол № 6

**м. Трускавець – 2022**

**ЗМІСТ**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **№** | **Назва розділу, пункту** | **Сторінки** |
| **Розділ І** | **Загальні положення** | 4-5 |
|  | Терміни, які вживаються в тендерній документації | 4 |
|  | Інформація про Замовника торгів | 4 |
|  | повне найменування | 4 |
|  | місцезнаходження : | 4 |
|  | посадові особи Замовника, що здійснюють зв'язок з Учасниками | 4 |
|  | Процедура закупівлі | 4 |
|  | Інформація про предмет закупівлі | 4 |
|  | назва предмета закупівлі : | 4 |
|  | опис окремої частини (частин) предмета закупівлі (лота), щодо якої можуть бути подані тендерні пропозиції : | 4 |
|  | місце поставки Товару | 4 |
|  | Строк поставки Товару | 4 |
|  | Обсяг поставки Товару | 4 |
|  | Недискримінація Учасників | 5 |
|  | Інформація про валюту, у якій має бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції | 5 |
|  | Інформація про мову (мови), якою (якими) повинно бути складено тендерні пропозиції | 5 |
| **Розділ ІІ** | **Порядок унесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації** | 5-6 |
|  | Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації | 6 |
|  | Внесення змін до тендерної документації | 6 |
| **Розділ ІІІ** | **Інструкція з підготовки тендерної пропозиції** | 6-8 |
|  | Зміст тендерної пропозиції | 6-8 |
|  | Спосіб подання тендерної пропозиції | 8 |
|  | Кінцевий строк подання тендерної пропозиції | 8 |
|  | Забезпечення тендерної пропозиції | 9 |
|  | Умови повернення забезпечення тендерної пропозиції | 9 |
|  | Умови неповернення забезпечення тендерної пропозиції | 9 |
|  | Внесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником | 9 |
|  | Строк, протягом якого тендерні пропозиції вважаються дійсними | 9 |
| **Розділ ІV** | **Цінова пропозиція** | 9-10 |
| **Розділ V** | **Кваліфікаційні критерії відповідно до статті 16 Закону № 922** | 10 |
| **Розділ VІ** | **Підстави, встановлені статтею 17 Закону № 922** | 11 |
| **Розділ VІІ** | **Інформація про характеристики предмета закупівлі** | 11 |
| **Розділ VІІІ** | **Дата та час розкриття тендерної пропозиції** | 11-12 |
| **Розділ ІХ** | **Оцінка тендерної пропозиції** | 12 |
| **Розділ Х** | **Критерії та методика оцінки тендерної пропозиції** | 12 |
| **Розділ ХІ** | **Формальні (несуттєвих) помилки, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій** | 13 |
| **Розділ ХІІ** | **Аномально низька ціна** | 13-14 |
| **Розділ ХІІІ** | **Усунення невідповідностей** | 14-15 |
| **Розділ ХІV** | **Відхилення тендерних пропозицій** | 15-17 |
| **Розділ ХV** | **Відміна тендеру чи визнання його таким, що не відбувся** | 17 |
| **Розділ ХVІ** | **Договір про закупівлю** | 17 |
|  | Строк укладання Договору про закупівлю | 17-18 |
|  | Проект договору про закупівлю | 18-19 |
|  | Обов’язкові додатки до договору про закупівлю | 19 |
|  | Відмова Переможця торгів підписати Договір про закупівлю | 19-20 |
|  | Забезпечення виконання договору про закупівлю | 20 |
|  | Умови повернення забезпечення договору про закупівлю | 20 |

|  |  |
| --- | --- |
| **№** | **Розділ І. Загальні положення** |
|  | **Терміни, які вживаються в тендерній документації :** |
|  | Документацію розроблено відповідно до вимог Закону України «Про публічні закупівлі» (далі — Закон) та Постанови Кабінету міністрів України від 12 жовтня 2022 р. № 1178 «Про затвердження особливостей здійснення публічних закупівель товарів, робіт і послуг для замовників, передбачених Законом України “Про публічні закупівлі”, на період дії правового режиму воєнного стану в Україні та протягом 90 днів з дня його припинення або скасування» (далі – Постанова/Особливості).  Терміни, які використовуються в цій документації, вживаються у значенні, наведеному в Законі, Постанові та в Особливостях. |
|  | **Інформація про Замовника торгів :** |
|  | **повне найменування** |
|  | Медичний реабілітаційний центр МВС України «Перлина Прикарпаття» |
|  | **місцезнаходження :** |
|  | 82 200, м. Трускавець Львівської області, вул. Степана Бандери, 71 |
|  | **посадові особи Замовника, що здійснюють зв'язок з Учасниками** |
|  | * відповідальний за закупівлю начальник відділу технічного забезпечення МЕЛЬНИЦЬКИЙ Микола Васильович тел. (03247) 5-10-11 факс (03247) 6-66-76 * Уповноважена особа МРЦ МВС України «Перлина Прикарпаття»   очкусь Галина Іванівна, конт. телефон (03247) 6-15-35   * [**tender.komitet9@gmail.com**](mailto:tender.komitet9@gmail.com) |
|  | **Процедура закупівлі** |
|  | Відкриті торги |
|  | **Інформація про предмет закупівлі** |
|  | **назва предмета закупівлі :** |
|  | **09310000-5 Електрична енергія** |
|  | **опис окремої частини (частин) предмета закупівлі (лота), щодо якої можуть бути подані тендерні пропозиції :** |
|  | Закупівля здійснюється в цілому |
|  | **місце поставки Товару** |
|  | **89642 Закарпатська обл., Мукачівський р-н, с. Синяк** |
|  | **Строк поставки Товару** |
|  | З 01.01.2023 по 31.12.2023 р. |
|  | **Обсяг поставки Товару** |
|  | **30 000 кВт** |
|  | **Недискримінація Учасників** |
|  | У даній процедурі закупівлі на рівних умовах можуть приймати участь Учасники всіх форм власності та організаційно-правових форм господарювання, резиденти та нерезиденти  Замовник забезпечує вільний доступ усіх учасників до інформації про закупівлю, передбаченої Законом № 922. |
|  | **Інформація про валюту, у якій має бути розраховано та зазначено ціну тендерної пропозиції** |
|  | Валютою тендерної пропозиції для цієї закупівлі є національна валюта України – гривня. |
|  | **Інформація про мову (мови), якою (якими) повинно бути складено тендерні пропозиції** |
|  | Під час проведення цієї закупівлі усі документи, що готуються Замовником, викладаються українською мовою. |
|  | Під час проведення цієї закупівлі усі документи, що готуються Учасником, викладаються українською мовою. У разі надання Учасником документів, що мають відношення до його тендерної пропозиції, складених мовою іншою, ніж українська мова, – такі документи повинні супроводжуватися перекладом українською мовою ( переклад або справжність підпису перекладача) – повинен бути засвідчений нотаріально або легалізований у встановленому законодавством України порядку. Тексти повинні бути автентичними, визначальним є текст, викладений українською мовою. |
|  | **Інформація про прийняття чи неприйняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою ніж очікувана вартість предмета закупівлі.** |
|  | Замовник не приймає до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів. |
|  | **Розділ ІІ.**  **Порядок унесення змін та надання роз’яснень до тендерної документації** |
|  | **Процедура надання роз’яснень щодо тендерної документації** |
|  | Під час проведення цієї закупівлі не пізніше ніж за три днів до закінчення строку подання тендерної пропозиції фізична або юридична особа має право звернутися через електронну систему закупівель до Замовника за роз’ясненнями щодо тендерної документації та/або звернутися до замовника з вимогою щодо усунення порушення під час проведення тендеру.  Усі звернення за роз’ясненнями та звернення щодо усунення порушення автоматично оприлюднюються в електронній системі закупівель без ідентифікації особи, яка звернулася до замовника. |
|  | Протягом 3 робочих днів із дня оприлюднення звернення про роз’яснення або вимоги про усунення порушення Замовник зобов’язується надати роз’яснення на звернення та оприлюднити його в електронній системі закупівель .  У випадку невчасного надання Замовником роз’яснень щодо змісту тендерної документації перебіг тендеру призупиняється електронною системою закупівель автоматично. |
|  | Для поновлення перебігу тендеру замовник розміщує роз’яснення щодо змісту тендерної документації в електронній системі закупівель із одночасним продовженням строку для подання тендерних пропозицій не менше як на 4 дні. |
|  | **Внесення змін до тендерної документації** |
|  | Замовник має право внести зміни до тендерної документації у наступних випадках :   * + з власної ініціативи,   + за результатами звернень,   + внаслідок усунення порушень законодавства у сфері публічних закупівель, викладених у висновку органу державного фінансового контролю відповідно до статті 8 Закону,   + на підставі рішення органу оскарження. |
|  | У випадку внесення змін до тендерної документації строк для подання тендерних пропозицій продовжується замовником в електронній системі закупівель таким чином, щоб з моменту внесення змін до тендерної документації до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій залишалося не менше 4 днів. |
| 1. **3** | Зміни, що вносяться замовником до тендерної документації, розміщуються та відображаються в електронній системі закупівель у вигляді нової редакції тендерної документації додатково до початкової редакції тендерної документації. Разом із змінами до тендерної документації ( надалі за текстом – ТД ) в окремому документі оприлюднюється перелік змін, що вносяться. |
|  | Зазначена у цій частині інформація оприлюднюється відповідно до статті 10 Закону. |
|  | **Розділ ІІІ.**  **Інструкція з підготовки тендерної пропозиції** |
|  | **Зміст тендерної пропозиції** |
|  | Тендерна пропозиція мусить містити наступну інформацію : |
|  | Довідку, складену у довільній формі, за підписом уповноваженої особи Учасника та завірену печаткою ( за наявності ), яка містить відомості про Учасника торгів :   1. повну ( та скорочену – за наявності ) юридичну назву, 2. код ЄДРПОУ ( для учасника, що є юридичною особою ) або ідентифікаційний номер картки платника податку ( для Учасника, що є фізичною особою, у т.ч. – фізичною особою-підприємцем ), 3. юридичну та фактичну адреси ( якщо вони не збігаються ), 4. контактні телефони, номер факсу, адресу електронної поштової скриньки ( за наявності ), 5. прізвище, ім’я та по-батькові керівника, назва займаної ним посади, 6. банківські реквізити ( номер рахунку, банківська установа ), за якими буде здійснюватися оплата за Договором про закупівлю у випадку обрання Учасника Переможцем торгів та укладання договору про закупівлю. |
|  | Інформація в довільній формі, що підтверджує видачу Учаснику ліцензії з постачання електричної енергії. Копія ліцензії на право здійснення діяльності( у разі якщо така передбачена законодавством ), або постанови НКРЕКП про видачу ліцензії. |
|  | Статут ( Положення ), установчий договір або інший документ, який його заміняє, у повному обсязі із змінами ( у разі їх наявності ), що містить положення про провадження господарської діяльності, яка відповідає предмету закупівлі ( *для Учасника, що є юридичною особою* ).  Копія паспорту та довідки про присвоєння реєстраційного номеру облікової картки платника податків ( *для Учасника, що є фізичною особою- підприємцем* ). |
|  | Документи, що підтверджують повноваження відповідної особи або представника Учасника процедури закупівлі щодо підпису документів тендерної пропозиції. |
|  | Письмову згоду на обробку ( у т.ч. збирання, зберігання та поширення ) персональних даних посадової особи ( або представника ) Учасника, що підписала документи тендерної пропозиції – у довільній формі з посиланням на норми Закону України від 01.06.2010 № 2297-VI **«**[Про захист персональних даних](https://zakon.rada.gov.ua/go/2297-17)». |
|  | «Цінову пропозицію», складену за формою та змістом, визначеними у Додатку 1 до даної тендерної документації. |
|  | Інформацію від Учасника процедури закупівлі про його відповідність кваліфікаційним критеріям, встановленим Розділом ІV даної тендерної документації. |
|  | Інформацію від Учасника процедури закупівлі про наявність/відсутність підстав, встановлених у статті 17 Закону та у Розділі V даної тендерної документації. |
|  | Інформацію від Учасника процедури закупівлі про відповідність його пропозиції необхідним технічним, якісним та кількісним характеристикам предмета закупівлі, а саме : технічну специфікацію, що повинна складатись з документів, зазначених у Розділі VІ цієї тендерної документації. |
|  | Документ, що підтверджує надання Учасником забезпечення тендерної пропозиції ( якщо таке забезпечення передбачено оголошенням про проведення процедури закупівлі ). |
|  | Документи, що складаються учасником, повинні бути оформлені належним чином у відповідності до вимог чинного законодавства України в частині дотримання письмової форми документу, складеного суб’єктом господарювання, в тому числі за власноручним підписом Учасника/уповноваженої особи Учасника. |
|  | Вимога щодо засвідчення того чи іншого документу тендерної пропозиції власноручним підписом учасника/уповноваженої особи Учасника не застосовується до документів ( матеріалів та інформації ), що подаються у складі тендерної пропозиції, якщо такі документи (матеріали та інформація) надані учасником у формі електронного документа через електронну систему закупівель із накладанням електронного підпису, що базується на кваліфікованому сертифікаті електронного підпису, відповідно до вимог Закону України «Про електронні довірчі послуги». |
|  | Повноваження щодо підпису документів тендерної пропозиції уповноваженої особи учасника процедури закупівлі підтверджується :   * + - для посадових ( службових ) осіб учасника, які уповноважені підписувати документи пропозиції та вчиняти інші юридично значущі дії від імені учасника на підставі положень установчих документів – розпорядчим документом про призначення ( обрання ) на посаду відповідної особи ( наказ про призначення та/ або протокол зборів засновників, тощо );     - для осіб, що уповноважені представляти інтереси учасника під час проведення процедури закупівлі, та які не входять до кола осіб, що представляють інтереси учасника без довіреності – довіреність, оформлена у відповідності до вимог чинного законодавства, із зазначенням повноважень повіреного, разом з документами, що відповідно до цього пункту підтверджують повноваження посадової ( службової ) особи учасника, яка підписала від імені учасника вказану довіреність. |
|  | У випадку, коли тендерна пропозиція подається об'єднанням учасників, до неї обов'язково включається документ про створення такого об'єднання. |
|  | Якщо будь-який із документів, перелічених у п.п. 3.9, не може бути поданий Учасником з причин втрати його чинності, зміни форми, назви тощо, Учасник надає інший рівнозначний документ та/або аргументоване письмове пояснення. |
|  | **Спосіб подання тендерної пропозиції** |
|  | Тендерна пропозиція подається в електронному вигляді через електронну систему закупівель шляхом заповнення електронних форм з окремими полями, де зазначається інформація, перелічена у п. 3.1. цієї документації та шляхом завантаження необхідних документів, що вимагаються Замовником у цій тендерній документації. |
|  | Всі визначені цією тендерною документацією документи тендерної пропозиції завантажуються в електронну систему закупівель у вигляді скан-копій придатних для машинозчитування ( файли з розширенням «..pdf.» або інші некомерційні формати файлів збереження даних ), зміст та вигляд яких повинен відповідати оригіналам відповідних документів, згідно яких виготовляються такі скан-копії. |
|  | Під час використання електронної системи закупівель з метою подання тендерних пропозицій та їх оцінки документи та дані створюються та подаються з урахуванням вимог законів України "Про електронні документи та електронний документообіг" та "Про електронні довірчі послуги". Тобто : тендерна пропозиція у будь-якому випадку повинна містити накладений кваліфікований електронний підпис учасника/уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, повноваження якої щодо підпису документів тендерної пропозиції підтверджуються відповідно до поданих документів, що вимагаються цією документацією. |
|  | Кожен учасник має право подати тільки одну тендерну пропозицію. |
|  | **Кінцевий строк подання тендерної пропозиції** |
|  | Кінцевий строк подання тендерних пропозицій **«13»12.2022.** |
|  | **Забезпечення тендерної пропозиції ( тендерне забезпечення )** |
|  | Не вимагається |
|  | **Умови повернення забезпечення тендерної пропозиції** |
|  | Не вимагається |
|  | **Умови неповернення забезпечення тендерної пропозиції** |
|  | Не вимагається |
|  | **Внесення змін або відкликання тендерної пропозиції учасником** |
|  | Учасник процедури закупівлі має право внести зміни до своєї тендерної пропозиції або відкликати її до закінчення кінцевого строку її подання без втрати свого забезпечення тендерної пропозиції. Такі зміни або заява про відкликання тендерної пропозиції враховуються якщо вони отримані електронною системою закупівель до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій. |
|  | **Строк, протягом якого тендерні пропозиції вважаються дійсними** |
|  | Тендерні пропозиції за цією закупівлею вважаються дійсними протягом **120** днів із дати кінцевого строку подання тендерних пропозицій. |
|  | До закінчення строку, встановленого цим пунктом тендерної документації, замовник має право вимагати від учасників процедури закупівлі продовження строку дії тендерних пропозицій.  Учасник процедури закупівлі ***має право:***   * відхилити таку вимогу, не втрачаючи при цьому наданого ним забезпечення тендерної пропозиції; * погодитися з вимогою та продовжити строк дії поданої ним тендерної пропозиції і наданого забезпечення тендерної пропозиції (у разі якщо таке вимагалося).   У разі необхідності учасник процедури закупівлі має право з власної ініціативи продовжити строк дії своєї тендерної пропозиції, повідомивши про це замовникові через електронну систему закупівель. |
|  | **Розділ ІV.**  **Цінова пропозиція** |
|  | Учасник визначає ціну Товару, який він пропонує передати за Договором про закупівлю у випадку перемоги у торгах, з урахуванням затрат на його транспортування, затрат на сплату усіх обов’язкових податків і зборів та інших затрат, за винятком затрат, пов’язаних з підготовкою тендерної пропозиції ( послуги з правового супроводу, плата за довідки тощо ).  Затрати, пов’язані з підготовкою тендерної пропозиції не відшкодовуються Замовником у будь-якому випадку, в тому числі у випадку відміни торгів відповідно до вимог діючого законодавства України. |
|  | Учасник може протягом одного етапу аукціону один раз понизити ціну своєї пропозиції не менше, ніж на один крок від своєї попередньої ціни. Розмір мінімального кроку пониження ціни під час електронного аукціону складає – 0,5% від очікуваної вартості закупівлі. |
|  | **Розділ V.**  **Кваліфікаційні критерії відповідно до статті 16 Закону № 922** |
|  | У складі своєї тендерної пропозиції Учасник подає наступні документально підтверджені відомості : |
|  | Інформацію про наявність в учасника процедури закупівлі документально підтвердженого досвіду виконання договору ( договорів ), аналогічного ( аналогічних ) за предметом закупівлі.  *Для підтвердження своєї відповідності такому критерію Учасник повинен надати Замовникові документ, складений у довільній формі, який підтверджує наявність* *в Учасника торгів досвіду з виконання протягом останніх календарних років ( 2020, 2021,) аналогічного(их) договору(ів) про постачання Товару, що є Предметом даної закупівлі, Крім того, Учасник надає копію(ї) аналогічного(них) договору(ів), укладеного(их) протягом останніх років, та письмовий(і) відгук(и) Замовника(ів) про повноту виконання такого(их) договору(ів)).*  *Документ оприлюднюється в ЕСЗ ( у вигляді передбаченому пп. 2) п. 3.2 цієї документації ).* |
|  | У випадку участі об'єднання учасників – підтвердження відповідності кваліфікаційним критеріям здійснюється з урахуванням узагальнених об'єднаних показників кожного учасника такого об'єднання на підставі інформації, наданої об'єднанням. |
|  | **Розділ VІ.**  **Підстави, встановлені статтею 17 Закону № 922** |
|  | Учасник процедури закупівлі підтверджує відсутність підстав, зазначених в абзаці першому пункту 44 Особливостей (підстави, які передбачені ч.1 статті 17 Закону, крім п.13) , шляхом самостійного декларування відсутності таких підстав в електронній системі закупівель під час подання тендерної пропозиції. |
|  | Замовник не вимагає від учасника процедури закупівлі під час подання тендерної пропозиції в електронній системі закупівель будь-яких документів, що підтверджують відсутність підстав, визначених в абзаці першому пункту 44 Особливостей, крім самостійного декларування відсутності таких підстав учасником процедури закупівлі |
|  | Замовник може прийняти рішення про відмову учаснику в участі у процедурі закупівлі та може відхилити тендерну пропозицію учасника в разі, якщо учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до його дострокового розірвання, і було застосовано санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків — протягом трьох років з дати дострокового розірвання такого договору. |
|  | Переможець процедури закупівлі у строк, що не перевищує чотири дні з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, повинен надати замовнику документи шляхом оприлюднення їх в електронній системі закупівель, що підтверджують відсутність підстав, визначених пунктами 3, [5](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1267), [6](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1268), [12](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1274)  [частини першої](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1275) та [частиною другою](https://zakon.rada.gov.ua/laws/show/922-19#n1276)  статті 17 Закону, документи мають бути чинні на момент подання. |
|  | У випадку якщо учасником процедури закупівлі є об’єднання учасників, то на кожного з учасників такого об’єднання надається окрема довідка в довільній формі для підтвердження відповідності кожного з учасників такого об’єднання  вимогам, визначеним у статті 17 Закону. |
|  | **Розділ VІІ.**  **Інформація про характеристики предмета закупівлі** |
|  | Учасники процедури закупівлі повинні надати у складі тендерних пропозицій інформацію та документи ( у тому числі відповідну технічну специфікацію, а у разі потреби – плани, креслення, малюнки чи опис предмета закупівлі ), які підтверджують відповідність тендерної пропозиції учасника технічним, якісним, кількісним та іншим вимогам до предмета закупівлі, встановленим замовником. |
|  | У цій документації всі посилання на конкретні марку чи виробника або на конкретний процес, що характеризує Товар, певного суб’єкта господарювання, чи на торгові марки, патенти, типи або конкретне місце походження чи спосіб виробництва вживаються у значенні «….«або еквівалент»» |
|  | Інформація про характеристики предмета закупівлі подаються Учасником за формою Технічного завдання закупівлі, що є Додатком 2 до даної документації. |
|  | Інформація про характеристики предмета даної закупівлі має бути підтверджена документами, передбачені Додатком 2 до даної документації. |
|  | Якщо учасник не має відповідних маркувань, протоколів випробувань чи сертифікатів і не має можливості отримати їх до закінчення кінцевого строку подання тендерних пропозицій із причин, від нього не залежних, він може подати технічний паспорт на підтвердження відповідності тим же об’єктивним критеріям. |
|  | **Розділ VІІІ.**  **Дата та час розкриття тендерної пропозиції** |
|  | Дата і час розкриття отриманих тендерних пропозицій визначаються електронною системою закупівель автоматично та зазначаються в оголошенні про проведення конкурентної процедури закупівлі. |
|  | Розкриття тендерних пропозицій з інформацією та документами, що підтверджують відповідність учасника кваліфікаційним критеріям, та вимогам до предмета закупівлі, а також з інформацією та документами, що містять технічний опис предмета закупівлі, здійснюється автоматично електронною системою закупівель одразу після завершення електронного аукціону. |
|  | **Розділ ІХ.**  **Оцінка тендерної пропозиції** |
|  | Оцінка тендерних пропозицій проводиться автоматично електронною системою закупівель на основі критеріїв і методики оцінки, шляхом застосування електронного аукціону. |
|  | **Розділ Х.**  **Критерії та методика оцінки тендерної пропозиції** |
|  | Єдиним критерієм оцінки даної процедури закупівлі є ціна ( питома вага критерію – 100% ). |
|  | Оцінка тендерних пропозицій проводиться автоматично електронною системою закупівель шляхом застосування електронного аукціону. До початку проведення електронного аукціону в електронній системі закупівель автоматично розкривається інформація про ціну та перелік усіх цін пропозицій, розміщений у порядку від найнижчої до найвищої ціни без зазначення найменувань та інформації про учасників. Під час проведення електронного аукціону в електронній системі закупівель відображаються значення ціни тендерної пропозиції учасника. Електронний аукціон здійснюється у відповідності з положеннями ст. 30 Закону. |
|  | Строк розгляду тендерної пропозиції, що за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, *не повинен перевищувати п’яти робочих днів з дня визначення найбільш економічно вигідної пропозиції*. Такий строк може бути аргументовано продовжено замовником до 20 робочих днів. У разі продовження строку замовник оприлюднює повідомлення в електронній системі закупівель протягом одного дня з дня прийняття відповідного рішення.  У разі відхилення тендерної пропозиції, що за результатами оцінки визначена найбільш економічно вигідною, замовник розглядає наступну тендерну пропозицію у списку пропозицій, розташованих за результатами їх оцінки, починаючи з найкращої, у порядку та строки, визначені статтею 29 Закону. |
|  | До оцінки тендерних пропозицій приймається сума, що становить загальну вартість тендерної пропозиції кожного окремого учасника, розрахована з урахуванням вимог щодо технічних, якісних та кількісних характеристик предмету закупівлі, визначених цією документацією, в тому числі з урахуванням включення до ціни податку на додану вартість (ПДВ), якщо учасник є платником ПДВ, інших податків та зборів, що передбачені чинним законодавством, та мають бути включені таким учасником до вартості товарів, робіт або послуг. |
|  | **Розділ ХІ.**  **Формальні (несуттєвих) помилки, допущення яких учасниками не призведе до відхилення їх тендерних пропозицій** |
|  | Формальними ( несуттєвими ) вважаються помилки, що пов’язані з оформленням тендерної пропозиції та не впливають на зміст тендерної пропозиції, а саме :  1.Інформація/документ, подана учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, містить помилку (помилки) у частині:  уживання великої літери;  уживання розділових знаків та відмінювання слів у реченні;  використання слова або мовного звороту, запозичених з іншої мови;  зазначення унікального номера оголошення про проведення конкурентної процедури закупівлі, присвоєного електронною системою закупівель та/або унікального номера повідомлення про намір укласти договір про закупівлю - помилка в цифрах;  застосування правил переносу частини слова з рядка в рядок;  написання слів разом та/або окремо, та/або через дефіс;  нумерації сторінок/аркушів (у тому числі кілька сторінок/аркушів мають однаковий номер, пропущені номери окремих сторінок/аркушів, немає нумерації сторінок/аркушів, нумерація сторінок/аркушів не відповідає переліку, зазначеному в документі).  2. Помилка, зроблена учасником процедури закупівлі під час оформлення тексту документа/унесення інформації в окремі поля електронної форми тендерної пропозиції (у тому числі комп'ютерна коректура, заміна літери (літер) та/або цифри (цифр), переставлення літер (цифр) місцями, пропуск літер (цифр), повторення слів, немає пропуску між словами, заокруглення числа), що не впливає на ціну тендерної пропозиції учасника процедури закупівлі та не призводить до її спотворення та/або не стосується характеристики предмета закупівлі, кваліфікаційних критеріїв до учасника процедури закупівлі.  3. Невірна назва документа (документів), що подається учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, зміст якого відповідає вимогам, визначеним замовником у тендерній документації.  4. Окрема сторінка (сторінки) копії документа (документів) не завірена підписом та/або печаткою учасника процедури закупівлі (у разі її використання).  5. У складі тендерної пропозиції немає документа (документів), на який посилається учасник процедури закупівлі у своїй тендерній пропозиції, при цьому замовником не вимагається подання такого документа в тендерній документації.  6. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що не містить власноручного підпису уповноваженої особи учасника процедури закупівлі, якщо на цей документ (документи) накладено її кваліфікований електронний підпис.  7. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що складений у довільній формі та не містить вихідного номера.  8. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що є сканованою копією оригіналу документа/електронного документа.  9. Подання документа учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, який засвідчений підписом уповноваженої особи учасника процедури закупівлі та додатково містить підпис (візу) особи, повноваження якої учасником процедури закупівлі не підтверджені (наприклад, переклад документа завізований перекладачем тощо).  10. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, що містить (містять) застарілу інформацію про назву вулиці, міста, найменування юридичної особи тощо, у зв'язку з тим, що такі назва, найменування були змінені відповідно до законодавства після того, як відповідний документ (документи) був (були) поданий (подані).  11. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції, в якому позиція цифри (цифр) у сумі є некоректною, при цьому сума, що зазначена прописом, є правильною.  12. Подання документа (документів) учасником процедури закупівлі у складі тендерної пропозиції в форматі, що відрізняється від формату, який вимагається замовником у тендерній документації, при цьому такий формат документа забезпечує можливість його перегляду.  Приклади формальних помилок:   * уживання великої літери; * уживання розділових знаків та відмінювання слів у реченні; * використання слова або мовного звороту, запозичених з іншої мови; * застосування правил переносу частини слова з рядка в рядок; * написання слів разом та/або окремо, та/або через дефіс; * нумерації сторінок/аркушів (у тому числі кілька сторінок/аркушів мають однаковий номер, пропущені номери окремих сторінок/аркушів, немає нумерації сторінок/аркушів, нумерація сторінок/аркушів не відповідає переліку, зазначеному в документі). |
|  | **Розділ ХІІ.**  **Аномально низька ціна** |
|  | Згідно п. 3 ч. 1 ст. 1 Закону № 922 аномально низька ціна тендерної пропозиції ( далі – аномально низька ціна ) – це ціна найбільш економічно вигідної пропозиції за результатами аукціону, яка є меншою на 40 % або більше від середньоарифметичного значення ціни тендерних пропозицій інших учасників на початковому етапі аукціону, та/або є меншою на 30 % або більше від наступної ціни тендерної пропозиції а результатами проведеного електронного аукціону. |
|  | Аномально низька ціна визначається електронною системою закупівель автоматично за умови наявності не менше двох учасників, які подали свої тендерні пропозиції щодо предмета закупівлі або його частини (лота). |
|  | Учасник, який надав найбільш економічно вигідну тендерну пропозицію, що є аномально низькою, протягом **1** ( одного ) робочого дня з дня визначення найбільш економічно вигідної тендерної пропозиції повинен надати обґрунтування в довільній формі щодо цін або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг пропозиції. |
|  | Обґрунтування аномально низької тендерної пропозиції може містити інформацію про:  1) досягнення економії завдяки застосованому технологічному процесу виробництва товарів, порядку надання послуг чи технології будівництва;  2) сприятливі умови, за яких учасник може поставити товари, надати послуги чи виконати роботи, зокрема спеціальна цінова пропозиція (знижка) учасника;  3) отримання учасником державної допомоги згідно із законодавством. |
|  | Якщо учасник не надав належного обґрунтування вказаної аномально низької ціни протягом строку, встановленого цим пунктом, аномально низька тендерна пропозиція відхиляється. |
|  | **Розділ ХІІІ.**  **Усунення невідповідностей** |
|  | Якщо замовником під час розгляду тендерної пропозиції учасника буде виявлено невідповідності в інформації та/або документах, що подані учасником у тендерній пропозиції та/або подання яких вимагалось тендерною документацією, то у строк, який не може бути меншим, ніж **2** ( два ) робочі дні до закінчення терміну розгляду тендерних пропозицій, Замовник розміщує повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей в електронній системі закупівель. |
|  | Під невідповідністю в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у тендерній пропозиції та/або подання яких вимагається тендерною документацією, розуміється у тому числі відсутність у складі тендерної пропозиції інформації та/або документів, подання яких вимагається тендерною документацією (крім випадків відсутності забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або інформації про технічні та якісні характеристики предмета закупівлі, що пропонується учасником процедури в його тендерній пропозиції). Невідповідністю у документах, які надаються учасником процедури закупівлі на виконання вимог технічної специфікації до предмета закупівлі, вважаються технічні помилки, описки, які не призводять до зміни предмета закупівлі, запропонованого учасником процедури закупівлі у складі його тендерної пропозиції, найменування товару, марки, моделі тощо.  Замовник не може розміщувати щодо одного й того ж учасника процедури закупівлі більш ніж один раз повідомлення з вимогою про усунення невідповідностей в інформації та/або документах, що подані учасником процедури закупівлі у тендерній пропозиції, крім випадків, пов’язаних з виконанням рішення органу оскарження. |
|  | Учасник процедури закупівлі виправляє невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у своїй тендерній пропозиції, виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій, шляхом завантаження через електронну систему закупівель уточнених або нових документів в електронній системі закупівель, протягом **24** годин з моменту розміщення замовником в ЕСЗ повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей. |
|  | Замовник розглядає подані тендерні пропозиції з урахуванням виправлення або не виправлення учасниками виявлених невідповідностей. |
|  | **Розділ ХІV.**  **Відхилення тендерних пропозицій** |
|  | Інформація про відхилення тендерної пропозиції, у тому числі підстави такого відхилення, протягом **1** ( одного ) дня з дня ухвалення рішення оприлюднюється в електронній системі закупівель та автоматично надсилається Переможцеві процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, через електронну систему закупівель.  Замовник відхиляє тендерну пропозицію Учасника із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у наступних випадках : |
|  | Учасник зазначив у тендерній пропозиції недостовірну інформацію, що є суттєвою при визначенні результатів відкритих торгів, яку замовником виявлено згідно з абзацом другим частини п’ятнадцятої статті 29 Закону. |
|  | учасник процедури закупівлі не надав забезпечення тендерної пропозиції, якщо таке забезпечення вимагалося замовником, та/або забезпечення тендерної пропозиції не відповідає умовам, що визначені замовником у тендерній документації до такого забезпечення тендерної пропозиції. |
|  | Учасник не виправив виявлені замовником після розкриття тендерних пропозицій невідповідності в інформації та/або документах, що подані ним у своїй тендерній пропозиції, та/або змінив предмет закупівлі (його найменування, марку, модель тощо) під час виправлення виявлених замовником невідповідностей, протягом 24 годин з моменту розміщення замовником в електронній системі закупівель повідомлення з вимогою про усунення таких невідповідностей; |
|  | учасник процедури закупівлі не надав обґрунтування аномально низької ціни тендерної пропозиції протягом строку, визначеного в частині 14 статті 29 Закону. |
|  | учасник процедури закупівлі визначив конфіденційною інформацію, яка не може бути визначена як конфіденційна відповідно до вимог частини 2 статті 28 Закону. |
|  | Учасник є юридичною особою – резидентом Російської Федерації/Республіки Білорусь державної форми власності, юридичною особою, створеною та/або зареєстрованою відповідно до законодавства Російської Федерації/Республіки Білорусь, та/або юридичною особою, кінцевим бенефіціарним власником (власником) якої є резидент (резиденти) Російської Федерації/Республіки Білорусь, або фізичною особою (фізичною особою − підприємцем) – резидентом Російської Федерації/Республіки Білорусь. |
|  | тендерна пропозиція:   * не відповідає умовам технічної специфікації та іншим вимогам щодо предмета закупівлі тендерної документації; * викладена іншою мовою (мовами), аніж мова (мови), що вимагається тендерною документацією; * є такою, строк дії якої закінчився; * є такою, ціна якої перевищує очікувану вартість предмета закупівлі, визначену замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, якщо замовник у тендерній документації не зазначив про прийняття до розгляду тендерної пропозиції, ціна якої є вищою ніж очікувана вартість предмета закупівлі, визначена замовником в оголошенні про проведення відкритих торгів, та/або не зазначив прийнятний відсоток перевищення або відсоток перевищення є більшим, ніж зазначений замовником в тендерній документації;   не відповідає вимогам, встановленим в тендерній документації відповідно до абзацу першого частини |
|  | Переможець процедури закупівлі: |
|  | Переможець процедури закупівлі відмовився від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації або укладення договору про закупівлю. |
|  | Переможець процедури закупівлі не надав у спосіб, зазначений в тендерній документації, документи, що підтверджують відсутність підстав, встановлених статтею 17 Закону з урахуванням пункту 44 Особливостей. |
|  | Переможець процедури закупівлі не надав копію ліцензії або документу дозвільного характеру ( у разі їх наявності ) відповідно до частини 2 статті 41 Закону. |
|  | Переможець не надав забезпечення виконання договору про закупівлю, якщо таке забезпечення вимагалося замовником; |
|  | Переможець надав недостовірну інформацію, що є суттєвою при визначенні результатів процедури закупівлі, яку замовником виявлено згідно з абзацом другим частини п’ятнадцятої статті 29 Закону. |
|  | Замовник може відхилити тендерну пропозицію із зазначенням аргументації в електронній системі закупівель у разі, якщо: |
|  | Учасник процедури закупівлі надав неналежне обґрунтування щодо цін або вартості відповідних товарів, робіт чи послуг тендерної пропозиції, що є аномально низькою; |
|  | Учасник процедури закупівлі не виконав свої зобов’язання за раніше укладеним договором про закупівлю з цим самим замовником, що призвело до застосування санкції у вигляді штрафів та/або відшкодування збитків − протягом трьох років з дати їх застосування, із наданням документального підтвердження застосування до такого учасника санкції (рішення суду або факт добровільної сплати штрафу або відшкодування збитків). |
|  | Інформація про відхилення тендерної пропозиції, у тому числі підстави такого відхилення (з посиланням на відповідні положення цих Особливостей та умови тендерної документації, яким така тендерна пропозиція та/або учасник не відповідають, із зазначенням, у чому саме полягає така невідповідність), протягом одного дня з дня ухвалення рішення оприлюднюється в електронній системі закупівель та автоматично надсилається учаснику процедури закупівлі/переможцю процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, через електронну систему закупівель. |
|  | У разі якщо учасник процедури закупівлі, тендерна пропозиція якого відхилена, вважає недостатньою аргументацію, зазначену в повідомленні, такий учасник може звернутися до замовника з вимогою надати додаткову інформацію про причини невідповідності його пропозиції умовам тендерної документації, зокрема технічній специфікації, та/або його невідповідності кваліфікаційним критеріям, а замовник зобов’язаний надати йому відповідь з такою інформацією не пізніш як через чотири дні з дня надходження такого звернення через електронну систему закупівель, але до моменту оприлюднення договору про закупівлю в електронній системі закупівель відповідно до статті 10 Закону. |
|  | Замовник зобов’язаний відхилити тендерну пропозицію переможця процедури закупівлі в разі, якщо наявні підстави, визначені статтею 17 Закону (крім пункту 13 частини першої статті 17 Закону).  Замовник не перевіряє переможця процедури закупівлі на відповідність підстави, визначеної пунктом 13 частини першої статті 17 Закону, та не вимагає від учасника процедури закупівлі/переможця процедури закупівлі підтвердження її відсутності. |
|  | **Розділ ХV.**  **Відміна тендеру чи визнання його таким, що не відбувся** |
|  | Замовник відміняє тендер у наступних випадках : |
|  | Відсутність подальшої потреби в закупівлі товару**.** |
|  | Неможливість усунення порушень, що виникли через виявлені порушення законодавства у сфері публічних закупівель. |
|  | Скорочення видатків на здійснення закупівлі товару. |
|  | Якщо здійснення закупівлі стало неможливим унаслідок непереборної сили. |
|  | Відкриті торги відміняються автоматично електронною системою закупівель у наступних випадках : |
|  | Відхилення всіх тендерних пропозицій (у тому числі, якщо була подана одна тендерна пропозиція, яка відхилена замовником) згідно з цими Особливостями. |
|  | Неподання жодної тендерної пропозиції для участі у відкритих торгах у строк, встановлений замовником згідно з цими Особливостями. |
|  | Електронною системою закупівель автоматично протягом одного робочого дня з дня настання підстав для відміни відкритих торгів, визначених цим пунктом, оприлюднюється інформація про відміну відкритих торгів. |
|  | Відкриті торги можуть бути відмінені частково (за лотом). |
|  | Інформація про відміну відкритих торгів автоматично надсилається всім учасникам процедури закупівлі електронною системою закупівель в день її оприлюднення. |
|  | **Розділ ХVІ.**  **Договір про закупівлю** |
|  | Замовник укладає договір про закупівлю з учасником, який визнаний переможцем процедури закупівлі, |
|  | **Строк укладання Договору про закупівлю** |
|  | З метою забезпечення права на оскарження рішень замовника договір про закупівлю не може бути укладено раніше, ніж через 5 днів з дати оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю. |
|  | Замовник укладає договір про закупівлю з Переможцем протягом строку дії його пропозиції – не пізніше, ніж через 15 днів з дати прийняття рішення про намір укласти договір про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації та тендерної пропозиції переможця процедури закупівлі.  У випадку обґрунтованої необхідності строк для укладання договору може бути продовжений до 60 днів. |
|  | У випадку подання скарги до органу оскарження після оприлюднення в електронній системі закупівель повідомлення про намір укласти договір про закупівлю, – перебіг строку для укладення договору про закупівлю призупиняється. |
|  | **Проект договору про закупівлю** |
|  | Проект договору про закупівлю складається замовником з урахуванням особливостей предмету закупівлі та з обов’язковим зазначенням порядку змін його умов. Проект договору про закупівлю є Додатком 3 до даної документації. |
| **16.3** | **Умови договору про закупівлю** |
| **1)** | Договір про закупівлю укладається відповідно до норм Цивільного кодексу України та Господарського кодексу України з урахуванням особливостей, визначених Законом та Особливостями. |
| **2)** | Істотними умовами договору про закупівлю є предмет, ціна, строк дії договору та інші умови договору про закупівлю, які передбачені законодавством для виду договору, який буде укладено за результатами тендеру. |
| **3)** | Умови договору про закупівлю не повинні відрізнятися від змісту тендерної пропозиції за результатами електронного аукціону (у тому числі ціни за одиницю товару) переможця процедури закупівлі, крім випадків визначення грошового еквівалента зобов’язання в іноземній валюті та/або випадків перерахунку ціни за результатами електронного аукціону в бік зменшення ціни тендерної пропозиції учасника без зменшення обсягів закупівлі. |
| **4)** | У випадку перерахунку ціни за результатами електронного аукціону в бік зменшення ціни тендерної пропозиції учасника без зменшення обсягів закупівлі переможець до укладення договору про закупівлю надає Замовнику відповідний перерахунок.. |
| **5)** | ***Істотні умови договору про закупівлю не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов’язань сторонами в повному обсязі, крім випадків:*** |
| **1** | Зменшення обсягів закупівлі, зокрема з урахуванням фактичного обсягу видатків замовника; |
| **2** | Погодження зміни ціни за одиницю товару в договорі про закупівлю у разі коливання ціни такого товару на ринку, що відбулося з моменту укладання договору про закупівлю або останнього внесення змін до договору про закупівлю в частині зміни ціни за одиницю товару. Зміна ціни за одиницю товару здійснюється пропорційно коливанню ціни такого товару на ринку (відсоток збільшення ціни за одиницю товару не може перевищувати відсоток коливання (збільшення) ціни такого товару на ринку) за умови документального підтвердження такого коливання та не повинна призвести до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю на момент його укладення; |
| **3** | Покращення якості предмета закупівлі, за умови що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю; |
| **4** | Продовження строку дії договору про закупівлю та строку виконання зобов’язань щодо передачі товару, виконання робіт, надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об’єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі обставин непереборної сили, затримки фінансування витрат замовника, за умови що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю; |
| **5** | Погодження зміни ціни в договорі про закупівлю в бік зменшення (без зміни кількості (обсягу) та якості товарів, робіт і послуг); |
| **6** | Зміни ціни в договорі про закупівлю у зв’язку зі зміною ставок податків і зборів та/або зміною умов щодо надання пільг з оподаткування − пропорційно до зміни таких ставок та/або пільг з оподаткування, а також у зв’язку зі зміною системи оподаткування пропорційно до зміни податкового навантаження внаслідок зміни системи оподаткування; |
| **7** | Зміни встановленого згідно із законодавством органами державної статистики індексу споживчих цін, зміни курсу іноземної валюти, зміни біржових котирувань або показників Platts, ARGUS, регульованих цін (тарифів), нормативів, середньозважених цін на електроенергію на ринку “на добу наперед”, що застосовуються в договорі про закупівлю, у разі встановлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни; |
| **8** | Зміни умов у зв’язку із застосуванням положень частини шостої статті 41 Закону. |
|  | У разі внесення змін до істотних умов договору про закупівлю у випадках, зазначених вище, замовник обов’язково оприлюднює повідомлення про внесення змін до договору про закупівлю відповідно до вимог Закону. |
| **16.4.** | **Обов’язкові додатки до договору про закупівлю** |
|  | Переможець процедури закупівлі під час укладення договору про закупівлю повинен надати : |
| **1)** | відповідну інформацію про право підписання договору про закупівлю. |
| **2)** | Копію ліцензії або документа дозвільного характеру ( у разі їх наявності ) на провадження певного виду господарської діяльності, якщо отримання дозволу або ліцензії на провадження такого виду діяльності передбачено законом. |
| **3)** | Якщо переможцем процедури закупівлі є об’єднання учасників, копія ліцензії або дозволу надається одним з учасників такого об’єднання учасників. |
| **16.5.** | **Відмова Переможця торгів підписати Договір про закупівлю** |
|  | Відмова Переможця процедури закупівлі від підписання договору про закупівлю відповідно до вимог тендерної документації, не укладення договору про закупівлю з вини учасника або ненадання Замовникові підписаного договору у строк, визначений цим Законом, зобов’язує Замовника відхилити тендерну пропозицію такого учасника, визначити Переможця процедури закупівлі серед тих учасників, строк дії тендерної пропозиції яких ще не минув, та прийняти рішення про намір укласти договір про закупівлю у порядку та на умовах, визначених Законом. |
| **16.6.** | **Забезпечення виконання договору про закупівлю** |
| **1)** | Не вимагається |
| **2)** | Строк дії забезпечення тендерного договору – не вимагається. |
| **16.7.** | **Умови повернення забезпечення договору про закупівлю** |
|  | Виконання Переможцем процедури закупівлі договору про закупівлю у повному обсязі. |
|  | Рішення суду щодо повернення забезпечення договору про закупівлю у випадку визнання результатів процедури закупівлі недійсними. |
|  | Визнання договору про закупівлю нікчемним. |
|  | Механізм повернення забезпечення Договору про закупівлю при настанні певних обставин, передбачених самим Договором про закупівлю, але не пізніше, ніж протягом **5** ( п’яти ) банківських днів із дня настання зазначених обставин. |
|  | Кошти, що надійшли як забезпечення виконання договору про закупівлю, якщо вони не повертаються учаснику у випадках, визначених Законом № 922, підлягають перерахуванню до Державного бюджету. |

* **Додаток 2 до Тендерної документацію викласти в такій редакції:**

Додаток 2

до тендерної документації

МРЦ МВС України

«Перлина Прикарпаття»

щодо закупівлі

**Електричної енергії**

код ДК 021:2015 – **09310000-5**

**ТЕХНІЧНЕ ЗАВДАННЯ**

щодо закупівлі

**– Електричної енергії**

**-** код ДК 021:2015 – **09310000-5**

*найменування Товару*

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **№ з/п** | **Найменування Товару \*** | **Одиниця виміру** | **К-ть** |
|  | Електрична енергія | кВт | **30 000** |

*ПРИМІТКИ :*

**2. Термін постачання: 01.01.2023 по 31.12. 2023року.**

**3. Місце постачання: 89642 Закарпатська обл., Мукачівський р-н, с. Синяк**

**4. Режим роботи: цілодобово**

В місцях де технічна специфікація містить посилання на стандартні характеристики, технічні регламенти та умови, вимоги, умовні позначення та термінологію, пов’язані з товарами, роботами чи послугами, що закуповуються, передбачені існуючими міжнародними, європейськими стандартами, іншими спільними технічними європейськими нормами, іншими технічними еталонними системами, визнаними європейськими органами зі стандартизації або національними стандартами, нормами та правилами, біля кожного такого посилання вважати вираз «або еквівалент». Таким чином вважається, що до кожного посилання додається вираз «або еквівалент».

Параметри якості електричної енергії в точках приєднання Споживача у нормальних умовах експлуатації мають відповідати параметрам, визначеним у ДСТУ EN 50160:2014.Характеристики напруги електропостачання в електричних мережах загального призначення (EN 50160:2010, IDT).

Постачання електричної енергії споживачу регулюється чинним законодавством України:

* Кодексом систем розподілу, затвердженого постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 310;
* Кодексом системи передачі, затвердженого постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 309;
* Законом України від 13.04.2017 № 2019-VIII «Про ринок електричної енергії»;
* Правилами роздрібного ринку електричної енергії, затвердженими постановою Національної комісії регулювання електроенергетики та комунальних послуг України від 14.03.2018 № 312.
* Постановою НКРЕКП від 14.03.2018 № 307 "Про затвердження Правил ринку";
* Постановою НКРЕКП від 27.12.2017 № 1469 "Про затвердження Ліцензійних умов провадження господарської діяльності з постачання електричної енергії споживачу"»;
* Іншими нормативно-правовими актами, прийнятими на виконання Закону України «Про ринок електричної енергії».

**Мета використання товару**: для задоволення потреб у споживанні електричної енергії об’єктів Замовника.

Для підтвердження відповідності тендерної пропозиції технічним, якісним, кількісним та іншим вимогам Замовника учасник у складі тендерної пропозиції повинен надати:

1. Лист учасника (за підписом уповноваженої особи Учасника) в якому зазначено інформацію про необхідні технічні, якісні та кількісні характеристики електричної енергії, наведені в технічному завданні цього Додатку.

2. Гарантійний лист (складений у довільній формі за підписом уповноваженої особи Учасника) щодо зобов’язання відкрити поточний рахунок із спеціальним режимом використання електропостачальника або інформацію (довідка складена у довільній формі за підписом уповноваженої особи Учасника) щодо наявності відкритого поточного рахунку із спеціальним режимом використання електропостачальника.

3. Інформацію (довідку, складену у довільній формі, за підписом уповноваженої особи Учасника) про те, що місцем провадження господарської діяльності Учасника є територія України.

4. Інформацію (складену учасником в довільній формі) про те, що технічні, якісні характеристики товару, що пропонується для постачання, відповідатимуть встановленим/зареєстрованим діючим нормативним актам діючого законодавства (державним стандартам (технічним умовам)), які передбачають застосування заходів із захисту довкілля; інші документи, передбачені відповідними розділами та додатками тендерної документації, які підтверджують відповідність тендерної пропозиції учасника технічним, якісним, кількісним та іншим вимогам до предмета закупівлі, установленим замовником (для юридичних осіб та фізичних осіб, у тому числі фізичних осіб-підприємців).

5. На виконання вимог Третього енергетичного пакету щодо інтеграції суб’єктів у сфері закупівлі електричної енергії України до загальноєвропейських стандартів та загальноєвропейського ринку, учасники зобов’язані документально підтвердити у складі своєї пропозиції успішне проходження сертифікації їхньої діяльності вимогам ДСТУ EN ISO 9001:2018 «Системи управління якістю. Вимоги», з наданням відповідного сертифікату, який має бути чинним на дату подання пропозиції, та виданий органом сертифікації, що включений до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України. Сертифікат ДСТУ EN ISO 9001:2018 вважається чинним за умови щорічного підтвердження (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі), а тому учасники у складі пропозиції повинні надати скан-копію документа, який підтверджує продовження терміну дії сертифікату ДСТУ EN ISO 9001:2018 (рішення уповноваженого органу сертифікації, звіт по аудиту). Сертифікат повинен бути виданий органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, перевірити включення до реєстру можливе за посиланням: <https://naau.org.ua/3-reiestr-akreditovanikh-oov>.

Сертифікат, окрім інших видів, має включати:

- передача електроенергії (ДКПП 35.12);

- розподілення електроенергії (ДКПП 35.13);

- торгівля електроенергією (ДКПП 35.14);

6. Учасник повинен надати оригінал або копію сертифікату відповідності вимогам ДСТУ ISO 14001:2015 «Системи екологічного управління. Вимоги та настанови щодо застосування», виданого на ім‘я учасника закупівлі органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України. Наданий документ повинен відповідати предмету закупівлі та бути чинним на момент подачі тендерної пропозиції. Якщо дата видачі сертифікату більша ніж 12 місяців (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі), від дати подання тендерної пропозиції, додатково надається звіт за результатами наглядового аудиту, який виданий органом, що здійснював аудит і сертифікацію. Сертифікат повинен бути виданий органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, перевірити включення до реєстру можливе за посиланням: <https://naau.org.ua/3-reiestr-akreditovanikh-oov>.

Сертифікат, окрім інших видів, має включати:

- передача електроенергії (ДКПП 35.12);

- розподілення електроенергії (ДКПП 35.13);

- торгівля електроенергією; (ДКПП 35.14);

7. З метою формування етичних ділових відносин між учасниками ринку, викорінення корупції і підвищення відповідальності та довіри у сфері бізнесу, в роботі державних установ та громадських організацій учасник у складі пропозиції повинен надати підтвердження впровадження стандарту ДСТУ ISO 37001:2018 «Системи управління щодо протидії корупції. Вимоги та настанови щодо застосування» шляхом подання копії діючого сертифікату ДСТУ ISO 37001:2018, виданого на ім‘я учасника закупівлі органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України. Наданий документ повинен відповідати предмету закупівлі та бути чинним на момент подачі тендерної пропозиції. Якщо дата видачі сертифікату більша ніж 12 місяців (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі), від дати подання тендерної пропозиції, додатково надається звіт за результатами наглядового аудиту, який виданий органом, що здійснював аудит і сертифікацію.

Сертифікат повинен бути виданий органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, перевірити включення до реєстру можливе за посиланням: <https://naau.org.ua/3-reiestr-akreditovanikh-oov>.

Сертифікат, окрім інших видів, має включати:

- передача електроенергії (ДКПП 35.12);

- розподілення електроенергії (ДКПП 35.13);

- торгівля електроенергією; (ДКПП 35.14);

8. На підтвердження запровадження Системи менеджменту охорони здоров’я і безпеки праці учасник надає оригінал або копію сертифікату відповідності вимогам ДСТУ ISO 45001:2019 «Системи управління охороною здоров’я та безпекою праці. Вимоги та настанови щодо застосування», виданого на ім‘я учасника закупівлі органом сертифікації, що включений до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України. Наданий документ повинен бути чинним на момент подачі тендерної пропозиції. Якщо дата видачі сертифікату більша ніж 12 місяців (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі), від дати подання тендерної пропозиції, додатково надається звіт за результатами наглядового аудиту, який виданий органом, що здійснював аудит і сертифікацію. Наданий документ повинен відповідати предмету закупівлі та посвідчувати відповідність учасника системі управління охороною здоров’я та безпекою праці вимогам визначеного стандарту ДСТУ ISO 45001:2019.

Сертифікат повинен бути виданий органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, перевірити включення до реєстру можливе за посиланням: <https://naau.org.ua/3-reiestr-akreditovanikh-oov>.

Сертифікат, окрім інших видів, має включати:

- передача електроенергії (ДКПП 35.12);

- розподілення електроенергії (ДКПП 35.13);

- торгівля електроенергією; (ДКПП 35.14);

9. З метою надійного захисту даних від спроби несанкціонованого доступу та забезпечення повного контролю за інформаційними ресурсами учасник шляхом надання сертифікату підтверджує відповідність вимогам ДСТУ ISO/ІЕС 27001:2015) «Інформаційні технології. Методи захисту системи управління інформаційною безпекою. Вимоги». Зазначений документ має бути виданий на ім‘я учасника закупівлі органом сертифікації, що включений до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, має відповідати предмету закупівлі та бути чинним на момент подачі тендерної пропозиції. Якщо дата видачі сертифікату більша ніж 12 місяців (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі) від дати подання тендерної пропозиції, додатково надається звіт за результатами наглядового аудиту, який виданий органом, що здійснював аудит і сертифікацію.

Сертифікат повинен бути виданий органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, перевірити включення до реєстру можливе за посиланням: <https://naau.org.ua/3-reiestr-akreditovanikh-oov>.

Сертифікат, окрім інших видів, має включати:

- передача електроенергії (ДКПП 35.12);

- розподілення електроенергії (ДКПП 35.13);

- торгівля електроенергією; (ДКПП 35.14);

10. Учасник повинен підтвердити використання системи менеджменту безпеки ланцюга постачань стосовно поставки предмету закупівлі шляхом надання у складі тендерної пропозиції діючого сертифікату ДСТУ ISO 28000:2008 «Системи управління безпекою ланцюга постачання. Вимоги», виданого на ім‘я учасника закупівлі органом сертифікації, що включений до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України. Наданий документ повинен відповідати предмету закупівлі та бути чинним на момент подачі тендерної пропозиції. Якщо дата видачі сертифікату більша ніж 12 місяців (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі) від дати подання тендерної пропозиції, додатково надається звіт за результатами наглядового аудиту, який виданий органом, що здійснював аудит і сертифікацію.

Сертифікат повинен бути виданий органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, перевірити включення до реєстру можливе за посиланням: <https://naau.org.ua/3-reiestr-akreditovanikh-oov>.

Сертифікат, окрім інших видів, має включати:

- передача електроенергії (ДКПП 35.12);

- розподілення електроенергії (ДКПП 35.13);

- торгівля електроенергією; (ДКПП 35.14);

11. У складі тендерної пропозиції учасник надає оригінал або копію сертифікату відповідності вимогам ДСТУ ISO 50001:2020 «Системи енергетичного менеджменту. Вимоги та настанова щодо використання», який видано на ім‘я учасника закупівлі органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України. Наданий документ повинен бути чинним на момент подачі тендерної пропозиції. Якщо дата видачі сертифікату більша ніж 12 місяців (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі) від дати подання тендерної пропозиції, додатково надається звіт за результатами наглядового аудиту, який видано органом, що здійснював аудит і сертифікацію.

Сертифікат повинен бути виданий органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, перевірити включення до реєстру можливе за посиланням: <https://naau.org.ua/3-reiestr-akreditovanikh-oov>.

Сертифікат, окрім інших видів, має включати:

- передача електроенергії (ДКПП 35.12);

- розподілення електроенергії (ДКПП 35.13);

- торгівля електроенергією; (ДКПП 35.14);

12. Пунктом 8 підпункту 2.2. глави 2 Постанови НКРЕКП від 27.12.2017 № 1469 «Про затвердження Ліцензійних умов провадження господарської діяльності з постачання електричної енергії споживачу», вимагається:

«2.2. **При провадженні ліцензованої діяльності ліцензіат повинен** дотримуватися таких організаційних вимог:

…

8) **забезпечити функціонування веб-сайту ліцензіата в мережі Інтернет**, в якому, зокрема, вказати засоби комунікації (поштову адресу, номер телефону для звернення споживачів, адреси та телефони центрів обслуговування споживачів, електронну пошту для прийому електронних повідомлень від споживачів), розмістити нормативно-правові акти, що регулюють діяльність на ринку електричної енергії, згідно з якими електропостачальник здійснює ліцензовану діяльність, інформацію щодо порядку подання споживачами звернень, скарг, претензій, надання повідомлень про загрозу електробезпеці та їх розгляду;»

12.1. Учасники зобов’язані документально підтвердити у складі своєї пропозиції успішне проходження сертифікації системи управління якістю діяльності з забезпечення функціонування веб-сайта ліцензіата вимогам ДСТУ EN ISO 9001:2018 «Системи управління якістю. Вимоги», шляхом надання відповідного сертифікату, виданого на ім‘я учасника закупівлі \*, який має бути чинним на дату подання пропозиції, та виданий органом сертифікації, що включений до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України. Сертифікат ДСТУ EN ISO 9001:2018 вважається чинним за умови щорічного підтвердження (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі), а тому учасники у складі пропозиції повинні надати скан-копію документа, який підтверджує продовження терміну дії сертифікату ДСТУ EN ISO 9001:2018 (рішення уповноваженого органу сертифікації, звіт по аудиту).

Сертифікат повинен бути виданий органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, перевірити включення до реєстру можливе за посиланням: https://naau.org.ua/3-reiestr-akreditovanikh-oov

Сертифікат, окрім інших видів, має включати:

- веб-портали (ДКПП 63.12)

12.2. Учасники зобов’язані документально підтвердити у складі своєї пропозиції успішне проходження сертифікації системи управління охороною здоров’я та безпекою праці діяльності з забезпечення функціонування веб-сайта ліцензіата вимогам ДСТУ ISO 45001:2019 «Системи управління охороною здоров’я та безпекою праці. Вимоги та настанови щодо застосування», шляхом надання відповідного сертифікату, виданого на ім‘я учасника закупівлі \*, органом сертифікації, що включений до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України. Наданий документ повинен бути чинним на момент подачі тендерної пропозиції. Якщо дата видачі сертифікату більша ніж 12 місяців (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі), від дати подання тендерної пропозиції, додатково надається звіт за результатами наглядового аудиту, який виданий органом, що здійснював аудит і сертифікацію.

Сертифікат повинен бути виданий органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, перевірити включення до реєстру можливе за посиланням: https://naau.org.ua/3-reiestr-akreditovanikh-oov.

Сертифікат, окрім інших видів, має включати:

- веб-портали (ДКПП 63.12)

12.3. Учасники зобов’язані документально підтвердити у складі своєї пропозиції успішне проходження сертифікації системи управління інформаційною безпекою діяльності з забезпечення функціонування веб-сайта ліцензіата вимогам ДСТУ ISO/ІЕС 27001:2015) «Інформаційні технології. Методи захисту системи управління інформаційною безпекою. Вимоги», шляхом надання відповідного сертифікату, виданого на ім‘я учасника закупівлі \*, органом сертифікації, що включений до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, та бути чинним на момент подачі тендерної пропозиції. Якщо дата видачі сертифікату більша ніж 12 місяців (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі) від дати подання тендерної пропозиції, додатково надається звіт за результатами наглядового аудиту, який виданий органом, що здійснював аудит і сертифікацію.

Сертифікат повинен бути виданий органом сертифікації, включеним до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України, перевірити включення до реєстру можливе за посиланням: <https://naau.org.ua/3-reiestr-akreditovanikh-oov>.

Сертифікат, окрім інших видів, має включати:

- веб-портали (ДКПП 63.12);

*\* у випадку, якщо Учасник для забезпечення функціонування веб-сайту користується послугами сторонньої організації, такий Учасник повинен надати у складі своєї пропозиції відповідний сертифікат(и) за кодом ДКПП 63.12, якій виданий цій організації органом сертифікації, що включений до реєстру акредитованих органів оцінки відповідності Національного агентства з акредитації України. Наданий документ повинен бути чинним на момент подачі тендерної пропозиції. Якщо дата видачі сертифікату більша ніж 12 місяців (вимога не застосовується до сертифікатів, термін видачі яких складає менше року з дати видачі), від дати подання тендерної пропозиції, додатково надається звіт за результатами наглядового аудиту, який виданий органом, що здійснював аудит і сертифікацію та документи, що підтверджують факт надання відповідних послуг, а саме копю(ії) договору(ів) та щонайменше одного акта наданих послуг (або виконаних робіт) та відповідного платіжного доручення за цим договором (щонайменше 1-го доручення).*

* **Додаток 3 до Тендерної документацію викласти в такій редакції:**

**Додаток № 3**

**до тендерної документації**

**ПРОЄКТ**

**ДОГОВІР**

**про постачання електричної енергії споживачу № \_\_\_\_\_**

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**

(місце укладення) (дата укладення)

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**, постачальник електричної енергії (надалі – Постачальник), який діє на підставі ліцензії на право провадження господарської діяльності з постачання електричної енергії споживачу від \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, в особі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, який діє на підставі \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_, та

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_** (надалі – Споживач), в особі начальника Саліженка Сергія Володимировича, який діє на підставі Положення, (надалі разом іменовані – Сторони), уклали цей договір про постачання електричної енергії споживачу (надалі – Договір/договір про закупівлю) про наступне.

1. **Загальні положення**
   1. Цей Договір є договором, що встановлює порядок та умови постачання електричної енергії, як товарної продукції, Споживачу Постачальником та укладається Сторонами, з урахуванням положень Закону України «Про ринок електричної енергії», Правил роздрібного ринку електричної енергії, які затверджені Постановою НКРЕКП № 312 від 14.03.2018 року (надалі – ПРРЕЕ) та \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_
2. **Предмет Договору**
   1. За цим Договором Постачальник продає електричну енергію (код товару згідно Національного класифікатора **ДК 021:2015: 09310000-5 – Електрична енергія**) (надалі – Товар) Споживачу для забезпечення потреб електроустановок Споживача, а Споживач оплачує Постачальнику вартість використаної (купованої) електричної енергії та здійснює інші платежі згідно з умовами цього Договору.
   2. Обов'язковою умовою для постачання Товару Споживачу є наявність у нього укладеного в установленому порядку з оператором системи договору про надання послуг з розподілу/передачі, на підставі якого Споживач набуває право отримувати послугу з розподілу/передачі електричної енергії.
   3. Очікуваний обсяг та строк постачання Товару визначається у Комерційній пропозиції, яка є Додатком 2 до цього Договору (далі – Комерційна пропозиція). Очікуваний обсяг постачання Товару відповідає очікуваному обсягу закупівлі послуг з розподілу (передачі) електричної енергії в оператора системи. Обсяги закупівлі Товару можуть бути змінені відповідно до умов Договору та ПРРЕЕ.
   4. Місце постачання Товару визначається відповідно до Додатку 1 до цього Договору.
3. **Умови постачання**
   1. Початком постачання Товару Споживачу є дата, зазначена в заяві-приєднанні, яка є Додатком 1 до цього Договору.
   2. Споживач має право вільно змінювати Постачальника відповідно до процедури, визначеної ПРРЕЕ, та умов цього Договору.
   3. Постачальник за цим Договором не має права вимагати від Споживача будь-якої іншої плати за Товар, що не визначена у Комерційній пропозиції. Зміна ціни за одиницю Товару, у випадках передбачених законодавством та цим Договором, не вважається додатковою (іншою) платою за Товар.
4. **Якість постачання електричної енергії**
   1. Для забезпечення безперервного постачання електричної енергії Споживачу Постачальник зобов'язується здійснювати своєчасну закупівлю електричної енергії в обсягах, що за належних умов забезпечать задоволення попиту на споживання електричної енергії Споживачем.
   2. Постачальник зобов'язується забезпечити комерційну якість послуг, які надаються Споживачу за цим Договором, що передбачає вчасне та повне інформування Споживача про умови постачання електричної енергії, ціни на електричну енергію та вартість послуг, що надаються, надання роз’яснень положень актів чинного законодавства, якими регулюються відносини Сторін, ведення точних та прозорих розрахунків зі Споживачем, а також можливість вирішення спірних питань шляхом досудового врегулювання.
   3. Споживач має право на отримання компенсації за недотримання показників комерційної якості надання послуг Постачальником. Постачальник зобов’язується надавати компенсацію Споживачу за недотримання показників комерційної якості надання послуг Постачальником у порядку, затвердженому Регулятором, опублікувати на своєму офіційному вебсайті порядок надання компенсацій та їх розміри.
5. **Ціна, порядок обліку та оплати електричної енергії**
   1. Ціна Договору становить \_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн. (\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн. \_\_ коп.), в тому числі ПДВ – \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн. (\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_грн. \_\_\_\_\_\_\_\_ коп.).
   2. Споживач розраховується з Постачальником за Товар за цінами, що визначаються відповідно до Комерційної пропозиції.
   3. Спосіб визначення ціни (тарифу) Товару зазначається в Комерційній пропозиції Постачальника.
   4. Для одного об’єкта споживання (площадки вимірювання) застосовується один спосіб визначення ціни Товару.
   5. Ціна Товару має зазначатися Постачальником у рахунках про оплату електричної енергії за цим Договором, у тому числі у разі її зміни.
   6. Постачальник має право збільшити ціну товару за одиницю товару у випадку коливання ціни електричної енергії. Підтвердженням факту коливання ціни електричної енергії (в бік збільшення) є інформація, що розміщена на офіційному сайті ДП «Оператор ринку» (https://www.oree.com.ua/).
   7. Про зміну умов Договору Постачальник попереджає Споживача шляхом направлення повідомлення про зміну умов Договору. Повідомлення може бути направлено на електрону адресу Споживача що зазначено в договорі та вважається отриманим у день відправлення.
   8. У разі надання у встановленому порядку Постачальником Споживачу повідомлення про зміну умов Договору (у тому числі зміну ціни), що викликані змінами регульованих складових ціни (тарифу на послуги з передачі та/або розподілу електричної енергії) та/або змінами в нормативно-правових актах щодо формування ціни або умов постачання Товару, цей Договір вважається із зазначеної в повідомленні про зміну умов Договору дати (але не раніше ніж через 20 календарних днів від дня надання Споживачу повідомлення):
      1. розірваним (без застосування штрафних санкцій) за ініціативою Споживача – у разі надання Постачальнику письмової заяви Споживача про незгоду/неприйняття змін;
      2. зміненим на запропонованих Постачальником умовах – якщо Споживач не надав Постачальнику письмову заяву про незгоду/неприйняття змін.
   9. Якщо Споживачем не було надано Постачальнику протягом 20 календарних днів письмової заяви про незгоду/неприйняття змін, вказаних Постачальником у повідомленні про зміну умов Договору, то з двадцять першого дня від дати отримання повідомлення про зміну умов Договору розрахунки Споживача з Постачальником здійснюються за зміненими умовами, які були вказані у повідомленні про зміну умов Договору.
   10. Разом із направленням повідомлення про зміну умов Договору, Постачальник направляє Споживачу Додаткову угоду із зазначенням інформації щодо зміни ціни за одиницю Товару.
   11. Розрахунковим періодом за цим Договором є календарний місяць.
   12. Розрахунки Споживача за цим Договором здійснюються на поточний рахунок Постачальника зі спеціальним режимом використання (далі – спецрахунок). Спецрахунок Постачальника зазначається у платіжних документах Постачальника, у тому числі у разі його зміни.
   13. Оплата вважається здійсненою після того, як на спецрахунок Постачальника надійшла вся сума коштів, що підлягає сплаті за купований Товар відповідно до умов цього Договору. Оплата рахунка Постачальника за цим Договором має бути здійснена протягом 5 (п’яти) робочих днів з моменту його отримання Споживачем.
   14. Якщо Споживач не здійснив оплату за цим Договором у зазначений строк, Постачальник має право здійснити заходи з припинення постачання Товару Споживачу у порядку, визначеному ПРРЕЕ.
   15. У разі порушення Споживачем строків оплати за цим Договором, Постачальник має право вимагати сплату пені.
   16. Пеня нараховується за кожен день прострочення оплати протягом всього періоду прострочення.
   17. Споживач сплачує на вимогу Постачальника пеню у розмірі, що визначається цим Договором та зазначається в Комерційній пропозиції.
   18. У разі виникнення у Споживача заборгованості за Товар за цим Договором Споживач повинен звернутися до Постачальника із заявою про складення графіка погашення заборгованості на строк не більше 12 місяців та на вимогу Постачальника подати довідки, що підтверджують неплатоспроможність (обмежену платоспроможність) Споживача. Графік погашення заборгованості оформляється додатком до цього договору або окремим договором про реструктуризацію заборгованості. Укладення Сторонами та дотримання Споживачем графіка погашення заборгованості не звільняє Споживача від здійснення поточних платежів за цим Договором.
   19. У разі недотримання графіка погашення заборгованості або прострочення оплати поточних платежів Постачальник має право здійснити заходи з припинення постачання Товару Споживачу у порядку, визначеному цим Договором.
   20. Споживач має право обрати на розрахунковий період іншого Постачальника в установленому ПРРЕЕ порядку, за умови, що в нього є укладений договір про надання послуг з розподілу/передачі електричної енергії з оператором системи, та відсутнє припинення постачання електричної енергії внаслідок наявної заборгованості за постачання електричної енергії перед діючим Постачальником.
   21. Порядок звіряння фактичного обсягу спожитого Товару на певну дату чи протягом відповідного періоду визначається відповідно до Комерційної пропозиції, обраної Споживачем.
   22. Порядок організації комерційного обліку електричної енергії та надання даних комерційного обліку електричної енергії визначені Кодексом комерційного обліку, який затверджений постановою НКРЕКП № 311 від 14.03.2018.
   23. Комерційна пропозиція має містити наступну інформацію:
       * критерії, яким має відповідати Споживач;
       * порядок формування ціни електричної енергії;
       * розрахунковий період;
       * очікуваний обсяг постачання Товару;
       * строк постачання Товару;
       * ціна (тариф) у грн. на момент укладання Договору;
       * можливість застосування авансових платежів;
       * спосіб оплати;
       * замовлення та коригування обсягів;
       * штраф за відхилення фактичного споживання від замовленого обсягу;
       * строк надання рахунку за спожиту електричну енергію та строк його оплати;
       * спосіб отримання рахунку;
       * розмір пені за порушення строку оплати;
       * штраф за дострокове припинення дії Договору;
       * можливість надання пільг, субсидій.
   24. Факт надання послуг за Договором оформлюється Актом постачання електричної енергії (далі – Акт), який укладається за звітний період (-и).
   25. Споживач зобов’язаний протягом 5 (п’яти) робочих днів з дати отримання від Постачальника Акта, у разі відсутності обґрунтованих заперечень, підписати такий Акт та повернути один примірник Постачальнику.
   26. У разі незгоди підписати Акт (заперечення щодо правильності його оформлення, вартості тощо), Споживач зобов'язаний у цей же строк направити Постачальнику письмову мотивовану відмову, з вказівкою конкретно визначених обставин та причин незгоди з Актом.
   27. Письмова мотивована відмова від підписання Акта розглядається Постачальником протягом 5 (п’яти) робочих днів з дати її отримання від Споживача. За результатами розгляду такої відмови Постачальник направляє Споживачу оновлений Акт, який узгоджується в порядку, передбаченому пп. 5.25. – 5.27.
   28. У випадку ненадходження, у визначений Договором строк, до Постачальника письмової мотивованої відмови Споживача від підписання Акта, зобов’язання Постачальника перед Споживачем вважається належним чином виконаними, а Акт – фактично узгодженим Сторонами на шостий робочий день з моменту його отримання.
   29. Підписанням Акта або його фактичним узгодженням, Споживач підтверджує належне виконання Постачальником своїх зобов’язань за Договором.
6. **Права та обов'язки Споживача**
   1. Споживач має право:
      1. обирати спосіб визначення ціни за постачання електричної енергії на умовах, зазначених у Комерційній пропозиції;
      2. купувати електричну енергію із забезпеченням рівня якості комерційних послуг, відповідно до вимог діючих стандартів якості надання послуг, затверджених Регулятором, а також на отримання компенсації за порушення таких вимог, розмір якої визначено в Комерційній пропозиції;
      3. безоплатно отримувати всю інформацію стосовно його прав та обов'язків, інформацію про ціну, порядок оплати спожитої електричної енергії, а також іншу інформацію, що має надаватись Постачальником відповідно до чинного законодавства та/або цього Договору;
      4. безоплатно отримувати інформацію про обсяги та інші параметри власного споживання електричної енергії;
      5. звертатися до Постачальника для вирішення будь-яких питань, пов'язаних з виконанням цього Договору;
      6. вимагати від Постачальника пояснень щодо отриманих рахунків і у випадку незгоди з порядком розрахунків або розрахованою сумою вимагати проведення звіряння розрахункових даних та/або оскаржувати їх в установленому цим Договором та чинним законодавством порядку;
      7. проводити звіряння фактичних розрахунків в установленому ПРРЕЕ порядку з підписанням відповідного Акта;
      8. вільно обирати іншого електропостачальника;
      9. оскаржувати будь-які несанкціоновані, неправомірні чи інші дії Постачальника, що порушують права Споживача, та брати участь у розгляді цих скарг на умовах, визначених чинним законодавством та цим Договором:
      10. отримувати відшкодування збитків від Постачальника, понесених у зв'язку з невиконанням або неналежним виконанням Постачальником своїх зобов'язань перед Споживачем, відповідно до умов цього Договору та чинного законодавства;
      11. перейти на постачання електричної енергії до іншого електропостачальника, у разі наявності у Споживача договору споживача про надання послуг з розподілу електричної енергії та відсутності припинення постачання електричної енергії внаслідок наявності заборгованості за постачання електричної енергії перед діючим Постачальником, та/або достроково призупинити чи розірвати цей Договір у встановленому цим Договором та чинним законодавством порядку;
      12. Споживач може здійснювати авансові платежі, на умовах, передбачених Сторонами;
      13. інші права, передбачені чинним законодавством і цим Договором.
   2. Споживач зобов'язується:
      1. забезпечувати своєчасну та повну оплату спожитої електричної енергії згідно з умовами цього Договору;
      2. мати діючий договір споживача про надання послуг з розподілу (передачі) електричної енергії з оператором системи, на території здійснення ліцензованої діяльності якого приєднана електроустановка Споживача;
      3. раціонально використовувати електричну енергію, обережно поводитися з електричними пристроями та використовувати отриману електричну енергію виключно для власного споживання та не допускати несанкціонованого споживання електричної енергії;
      4. протягом 5 робочих днів до початку постачання електричної енергії новим електропостачальником, але не пізніше дати, визначеної цим Договором, розрахуватися з Постачальником за спожиту електричну енергію;
      5. надавати забезпечення виконання зобов'язань з оплати за постачання електричної енергії у випадку неможливості погасити заборгованість за постачання та/або перебування в процесі ліквідації чи банкрутства відповідно до Цивільного кодексу України та ПРРЕЕ;
      6. безперешкодно допускати на свою територію, у свої житлові, виробничі, господарські та підсобні приміщення, де розташовані вузли обліку електричної енергії, засоби вимірювальної техніки тощо, представників Постачальника після пред'явлення ними службових посвідчень для звіряння показів щодо фактично спожитої електричної енергії;
      7. відшкодовувати Постачальнику збитки, понесені ним у зв'язку з невиконанням або неналежним виконанням Споживачем своїх зобов'язань перед Постачальником, що покладені на нього чинним законодавством та/або цим Договором;
      8. виконувати інші обов'язки, покладені на Споживача чинним законодавством та/або цим Договором;
      9. споживач, електроустановки якого приєднані до оператора системи розподілу, зобов'язується виконувати повну та своєчасну оплату вартості послуг оператора системи передачі, яка включається електропостачальником до роздрібної ціни електричної енергії.
7. **Права і обов'язки Постачальника**
   1. Постачальник має право:
      1. ініціювати припинення постачання електричної енергії Споживачу у порядку та на умовах, визначених цим Договором та чинним законодавством;
      2. безперешкодного доступу до розрахункових засобів вимірювальної техніки Споживача для перевірки показів щодо фактично використаних Споживачем обсягів електричної енергії;
      3. отримувати відшкодування збитків від Споживача, що понесені Постачальником у зв'язку з невиконанням або неналежним виконанням Споживачем своїх зобов'язань перед Постачальником, відповідно до умов цього Договору та чинного законодавства, у тому числі отримувати відшкодування збитків від Споживача за дострокове розірвання Договору у випадках, не передбачених Договором;
      4. змінити ціну на електричну енергію, у тому числі внаслідок зміни регульованих складових ціни (тарифів на послуги з передачі та/або розподілу електричної енергії) та/або змін у нормативно-правових актах щодо формування цієї ціни;
      5. проводити оплату послуг з розподілу (передачі) електричної енергії оператору системи, якщо Споживач не обрав спосіб оплати послуги з розподілу (передачі) напряму з оператором системи;
      6. інші права, передбачені чинним законодавством і цим Договором.
   2. Постачальник зобов'язується:
      1. забезпечувати належну якість надання послуг з постачання електричної енергії відповідно до вимог чинного законодавства та цього Договору;
      2. нараховувати і виставляти рахунки Споживачу за поставлену електричну енергію відповідно до вимог та у порядку, передбачених ПРРЕЕ та цим Договором;
      3. надавати Споживачу інформацію про його права та обов’язки, ціни на електричну енергію, порядок оплати за спожиту електричну енергію, порядок зміни діючого Постачальника та іншу інформацію, що вимагається цим Договором та чинним законодавством, а також інформацію про ефективне споживання електричної енергії. Така інформація оприлюднюється на офіційному вебсайті Постачальника і безкоштовно надається Споживачу на його запит;
      4. приймати оплату наданих за цим Договором послуг будь-яким способом, що передбачений цим Договором;
      5. розглядати в установленому законодавством порядку звернення Споживача, зокрема з питань нарахувань за електричну енергію, і за наявності відповідних підстав задовольняти його вимоги;
      6. забезпечувати належну організацію власної роботи для можливості передачі та обробки звернення Споживача з питань, що пов'язані з виконанням цього Договору;
      7. відшкодовувати збитки, понесені Споживачем у випадку невиконання або неналежного виконання Постачальником своїх зобов'язань за цим Договором;
      8. забезпечувати конфіденційність даних, отриманих від Споживача;
      9. протягом 3 (трьох) днів від дати, коли Постачальнику стало відомо про нездатність продовжувати постачання електричної енергії Споживачу, він зобов’язується проінформувати Споживача про його право:
         1. вибрати іншого електропостачальника та про наслідки невиконання цього;
         2. перейти до електропостачальника, на якого в установленому порядку покладені спеціальні обов’язки (постачальник «останньої надії»);
         3. на відшкодування збитків, завданих у зв’язку з неможливістю подальшого виконання Постачальником своїх зобов’язань за цим Договором;
      10. виконувати інші обов'язки, покладені на Постачальника чинним законодавством та/або цим Договором.
8. **Електронний документообіг**
   1. Сторони погодили, що документообіг між Сторонами може здійснюється одним з таких способів:
      1. у вигляді електронного документа з накладенням кваліфікованого електронного підпису;
      2. у паперовому вигляді на паперовому носії.
   2. Терміни, що стосуються документообігу, вживаються у значеннях, наведених у Цивільному кодексі України, Господарському кодексі України, законах України «Про електронні документи та електронний документообіг», «Про електронні довірчі послуги», «Про ринок електричної енергії», Правил роздрібного ринку електричної енергії, затверджених постановою НКРЕКП від 14.03.2018р. № 312, Договорі та інших нормативно-правових актах, які регулюють вказані відносини.
   3. Сторони домовилися про те, що з моменту підписання Договору при виконанні умов Договору, можуть здійснювати документообіг у формі електронних документів, для підтвердження описаних в них господарських операцій з використанням систем, зазначених в п.8.3. Договору.
   4. Сторони узгодили, що для цілей виконання цього Договору можуть використовуватись наступні системи електронного документообігу:
      1. Система електронного документообігу (веб-сервіс «Paperless», Вчасно, FlyDoc, Deals та інші) – сервіс для компаній та підприємців по обміну документами між собою в електронній формі.
      2. «М.Е.Dос» – це система електронного документообігу, яка працює з різними типами документів: звітами, податковими накладними, актами, договорами в електронному вигляді;
      3. СЕВ ОВВ – система електронної взаємодії органів виконавчої влади призначена для автоматизації процесів створення, надсилання, передавання, одержання, оброблення, використання, зберігання, знищення електронних документів та копій паперових документів в електронному вигляді з використанням електронного цифрового підпису, які не містять інформацію з обмеженим доступом, та контролю за виконанням актів, протокольних рішень Кабінету Міністрів України та інших документів.
   5. В системі «М.Е.Dос» та Системі електронного документообігу електронні документи стають електронними оригіналами документів, завдяки використанню кваліфікованого електронного підпису, це єдина платформа, що об'єднує всіх учасників документообміну та забезпечує єдиний стандарт обміну, перевірки, захисту та транспортування юридично значущих документів, підписаних електронним підписом. Ідентифікація відправника/одержувача здійснюється на підставі їх ідентифікаційних кодів з ЄДРПОУ.
   6. Для цілей обміну електронними документами, Сторони використовуватимуть електронні адреси, вказані в реквізитах Сторін Договору. У випадку зміни електронної адреси, Сторона Договору зобов'язана повідомити іншу Сторону про таку зміну протягом трьох робочих днів. У випадку якщо Сторона договору не попередила своєчасну іншу Сторону про зміну електронної адреси, то всі направлені такій Стороні документи вважаються направленими на належну електронну адресу.
   7. Формування документів за цим Договором здійснюється із застосуванням положень Закону України «Про електронні документи та електронний документообіг», Закону України «Про електронні довірчі послуги», Договору та чинного законодавства України.
   8. Сторони підтверджують, що вжили всіх підготовчих та організаційних заходів для переходу на обмін електронними документами, забезпечили виготовлення необхідних КЕП відповідальним співробітникам, відповідно до вимог чинного законодавства України.
   9. Споживач зобов’язаний регулярно слідкувати за надходженням електронних документів та своєчасно здійснювати їх приймання, перевірку, підписання з використанням КЕП та повернення іншій Стороні.
   10. Постачальник здійснює надсилання електронного документа (та вважається Стороною-відправником), а Споживач здійснює отримання електронного документа (та вважається Стороною-одержувачем).
   11. Підготовка електронних документів здійснюється Постачальником в строки, встановлені умовами Договору та чинного законодавства України. Постачальник зобов’язаний належним чином скласти електронний документ, підписати його з використанням КЕП та направити Споживачу.
   12. Отримані Сторонами електронні документи (додаткові угоди, рахунки, акт приймання-передачі, тощо) вважаються отриманими Сторонами до 24:00 год. наступного робочого дня з моменту відправлення Стороною такого електронного документа.
   13. Сторони дійшли згоди, що електронний документ, вже отриманий та прийнятий Споживачем, автоматично вважається скасованим/анульованим після підписання обома Сторонами документа за цією ж операцією з більш пізньою датою. Новий документ надсилається Постачальником Споживачу з власної ініціативи або на обґрунтоване прохання Споживача у випадку необхідності внесення змін/коригування попереднього документа (зміна обсягів, тарифу, технічна помилка тощо). Юридичну силу буде мати той електронний документ, який був підписаний Сторонами останнім з використанням КЕП (у випадку наявності кількох різних електронних документів по одній і тій самій операції).
   14. Сторони домовилися, що електронні документи, які відправлені та підписані Постачальником з використанням КЕП, мають повну юридичну силу, породжують права та обов’язки для Сторін, можуть бути представлені до суду в якості належних доказів та визнаються рівнозначними документами, що складаються на паперовому носії.
   15. У випадку неможливості здійснювати документообіг у формі електронних документів Сторони негайно, але не пізніше трьох робочих днів, повідомляють про це одна одну шляхом направлення повідомлення на електронну пошту.
   16. При вирішенні всіх інших питань, пов’язаних з електронним документообігом, які не врегульовані розділом 8 Договору, Сторони керуються відповідними нормами чинного законодавства України.
   17. Підписуючи Договір, Споживач підтверджує, що зареєстрований в системі електронного документообігу «М.Е.Dос» та/або \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_(зазначити систему електронного документообігу) та згоден з відправкою йому розрахункових документів (додаткових угод, рахунків, актів, тощо) Постачальником в електронному вигляді з КЕП засобами системи електронного документообігу.
9. **Порядок припинення та відновлення постачання електричної енергії**
   1. Постачальник має право звернутися до оператора системи з вимогою про відключення об’єкта Споживача від електропостачання у випадку порушення Споживачем строків оплати за цим Договором, у тому числі за графіком погашення заборгованості.
   2. Припинення електропостачання не звільняє Споживача від обов'язку сплатити заборгованість Постачальнику за цим Договором.
   3. Відновлення постачання електричної енергії Споживачу може бути здійснено за умови повного розрахунку Споживача за спожиту електричну енергію за цим Договором або складення Сторонами графіка погашення заборгованості на умовах цього Договору та відшкодування витрат Постачальника на припинення та відновлення постачання електричної енергії.
   4. Якщо за ініціативою Споживача необхідно припинити постачання електричної енергії на об'єкт Споживача для проведення ремонтних робіт, реконструкції чи технічного переоснащення тощо, Споживач має звернутися до оператора системи.
10. **Відповідальність Сторін**
    1. За невиконання або неналежне виконання своїх зобов'язань за цим Договором Сторони несуть відповідальність, передбачену цим Договором та чинним законодавством.
    2. Постачальник має право вимагати від Споживача відшкодування збитків, а Споживач відшкодовує збитки, понесені Постачальником, виключно у разі:
       1. порушення Споживачем строків розрахунків з Постачальником – в розмірі, погодженому Сторонами в цьому Договорі;
       2. відмови Споживача надати представнику Постачальника доступ до свого об'єкта, що завдало Постачальнику збитків, – в розмірі фактичних збитків Постачальника.
    3. Постачальник відшкодовує Споживачу збитки, понесені Споживачем у зв'язку з припиненням постачання електричної енергії Споживачу оператором системи на виконання неправомірного доручення Постачальника, в обсягах, передбачених ПРРЕЕ.
    4. Постачальник не відповідає за будь-які перебої у передачі або розподілі електричної енергії, які стосуються функціонування, обслуговування та/або розвитку системи передачі та/або системи розподілу електричної енергії, що сталися з вини відповідального оператора системи.
    5. Порядок документального підтвердження порушень умов цього Договору, а також відшкодування збитків встановлюється ПРРЕЕ.
    6. Постачальник не несе відповідальності за припинення дії цього Договору у разі неприйняття Споживачем своєчасно запропонованих (за 20 днів до введення в дію) Постачальником змін до цього Договору, що викликані змінами регульованих складових ціни (тарифу на послуги з передачі та/або розподілу електричної енергії) та/або змінами в нормативно-правових актах щодо формування цієї ціни або щодо умов постачання електричної енергії.
    7. Споживач звільняється від відповідальності за порушення грошових зобов’язань у зв’язку з несвоєчасним відкриттям бюджетних асигнувань не з вини Споживача, а також несвоєчасним проведенням органами Державної казначейської служби України відповідних платежів. Факт надходження грошових коштів на розрахунковий рахунок Споживача є моментом настання строку виконання зобов’язання за даним Договором в розумінні абзацу 2 частини першої ст. 530 ЦК України.
11. **Порядок зміни електропостачальника**
    1. Споживач має право в будь-який момент часу змінити електропостачальника шляхом укладення нового договору про постачання електричної енергії з новим електропостачальником, принаймні за 21 день до такої зміни вказавши дату або строки, в які буде відбуватись така зміна (початок дії нового договору про постачання електричної енергії).
    2. Зміна постачальника електричної енергії здійснюється згідно з порядком, встановленим ПРРЕЕ.
12. **Порядок розв'язання спорів**
    1. Спори та розбіжності, що можуть виникнути при виконанні умов цього Договору, узгоджуються шляхом переговорів між Сторонами.
    2. У разі недосягнення між Сторонами згоди шляхом проведення переговорів, Споживач має право звернутися з заявою про вирішення спору до Регулятора чи його територіального підрозділу та/або до енергетичного омбудсмена, центрального органу виконавчої влади, що забезпечує формування державної політики у сфері нагляду (контролю) у галузі електроенергетики (або забезпечує формування та реалізує державну політику в електроенергетичному комплексі), Антимонопольного комітету України.
    3. Врегулювання спорів Регулятором чи його територіальним підрозділом здійснюється відповідно до затвердженого Регулятором порядку. Звернення Споживача до Регулятора чи його територіального підрозділу не позбавляє Сторони права щодо вирішення спору в судовому порядку.
    4. Досудове врегулювання спору є обов’язковим.
13. **Форс-мажорні обставини**
    1. Сторони звільняються від відповідальності за часткове або повне невиконання зобов'язань за цим Договором, якщо це невиконання є наслідком непереборної сили (форс-мажорних обставин).
    2. Під форс-мажорними обставинами розуміють надзвичайні та невідворотні обставини, що об'єктивно унеможливлюють виконання зобов'язань, передбачених умовами цього Договору.
    3. Строк виконання зобов'язань за цим Договором відкладається на строк дії форс-мажорних обставин.
    4. Сторони зобов'язані негайно, але не пізніше ніж протягом трьох календарних днів, повідомити про форс-мажорні обставини та протягом чотирнадцяти днів з дня їх виникнення надати підтверджуючі документи щодо їх настання відповідно до законодавства.
    5. Виникнення форс-мажорних обставин не є підставою для відмови Споживача від сплати Постачальнику за електричну енергію, яка була надана до їх виникнення.
14. **Антикорупційні застереження та конфіденційність**
    1. Сторони погодилися, що текст Договору, будь-які матеріали, інформація та відомості, які стосуються Договору, є конфіденційними і не можуть передаватися третім особам без попередньої письмової згоди іншої Сторони, крім випадків, коли таке передавання пов’язане з одержанням офіційних дозволів, документів для виконання Договору або сплати податків, інших обов’язкових платежів, а також у випадках, передбачених чинним законодавством України, яке регулює зобов’язання Сторін.
    2. При виконанні цього Договору, Сторони запевняють та гарантують, що дотримуються вимог антикорупційного законодавства, що на них поширюються, та впроваджують відповідні заходи та процедури з метою дотримання вимог антикорупційного законодавства.
    3. Сторони, їх афілійовані особи, працівники або будь-які інші особи, що діють від імені Сторін, запевняють, що не отримували та не надавали будь-яких пропозицій щодо надання або отримання неналежної/неправомірної матеріальної вигоди або переваги у зв'язку з виконанням цього Договору та не мають наміру здійснювати будь-які з вказаних дій у майбутньому.
    4. Сторони не використовуватимуть кошти та/або майно, отримані в результаті виконання цього Договору, з метою фінансування або підтримання будь-якої діяльності, що може порушити антикорупційне законодавство.
15. **Строк дії Договору та інші умови**
    1. З 01.01.2023 по 31.12.2023 р., а у частині оплати – до повного виконання сторонами узятих на себе зобов’язань за цим Договором.
    2. Умови цього Договору починають виконуватись з дати початку постачання електричної енергії, зазначеної Споживачем у заяві-приєднанні або дати зазначеної в Комерційній пропозиції.
    3. Постачальник має повідомляти Споживача про зміну будь-яких умов Договору не пізніше ніж за 20 календарних днів до їх застосування з урахуванням інформації про право Споживача припинити дію Договору без сплати будь-яких штрафних санкцій чи іншої фінансової компенсації Постачальнику, шляхом опублікування такого повідомлення на власному офіційному вебсайті в мережі Інтернет або повідомлення засобами електронного зв’язку на електронну адресу вказану у заяві-приєднання до умов договору або письмово шляхом направлення поштового відправлення. При цьому Сторони погодили, що не є зміною умов Договору, в тому ціни за одиницю Товару, застосування формульного ціноутворення (змінної ціни за одиницю) відповідно до Комерційної пропозиції.
    4. Датою отримання таких повідомлень Споживачем вважається:
       1. наступний день з дати розміщення на офіційному вебсайті Постачальника;
       2. дата вручення, що підтверджується підписом одержувача (споживача або його уповноваженої особи);
       3. дата його отримання від кур'єра;
       4. дата отримання іншими засобами комунікації (електронною поштою, факсимільним зв'язком тощо) чи в інший спосіб з використанням інформаційних технологій у системі електронного документообігу у порядку, передбаченому договором про постачання електричної енергії споживачу та комерційною пропозицією та/або договором споживача на розподіл (передачу) електричної енергії;
       5. третій календарний день з дати його отримання поштовим відділенням зв'язку, на території обслуговування якого розташований об'єкт споживача (у разі направлення засобами поштового зв'язку рекомендованим або цінним листом).
    5. Постачальник має право розірвати цей Договір достроково, повідомивши Споживача про це за 20 календарних днів до очікуваної дати розірвання, у випадках:
       1. наявності боргу в розмірі більшому ніж вартість електричної енергії, спожитої протягом двох попередніх місяців.
       2. суттєвого порушення умов цього Договору Споживачем і не вжиття заходів щодо усунення такого порушення в строк, що становить 5 робочих днів.
    6. Дія цього Договору також припиняється у наступних випадках:
       1. анулювання Постачальнику ліцензії на постачання;
       2. банкрутства або припинення господарської діяльності Постачальником;
       3. у разі зміни власника об'єкта Споживача;
       4. у разі отримання електропостачальником від оператора системи або нового чи попереднього власника (користувача) об’єкта споживача документального підтвердження факту укладення договору споживача про надання послуг з розподілу (передачі) електричної енергії між оператором системи і новим власником (користувачем) цього об'єкта, в частині постачання електричної енергії на об'єкт, а в частині виконання фінансових зобов'язань сторін (які виникли на дату припинення дії договору) їх дія продовжується до дати здійснення повного взаєморозрахунку між сторонами. З новим споживачем укладаються договори відповідно до вимог законодавства України, зокрема Правил роздрібного ринку електричної енергії, після припинення дії договорів зі споживачем, який звільняє приміщення, у частині постачання електричної енергії на цей об'єкт.
       5. у разі зміни електропостачальника.
    7. Істотні умови цього Договору не можуть змінюватися після його підписання до виконання зобов'язань сторонами в повному обсязі, крім випадків:
       1. погодження зміни ціни за одиницю товару в договорі про закупівлю у разі коливання ціни такого товару на ринку, що відбулося з моменту укладення договору про закупівлю або останнього внесення змін до договору про закупівлю в частині зміни ціни за одиницю товару. Зміна ціни за одиницю товару здійснюється пропорційно коливанню ціни такого товару на ринку (відсоток збільшення ціни за одиницю товару не може перевищувати відсоток коливання (збільшення) ціни такого товару на ринку) за умови документального підтвердження такого коливання та не повинна призвести до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю на момент його укладення;
       2. покращення якості предмета закупівлі за умови, що таке покращення не призведе до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;
       3. продовження строку дії договору про закупівлю та строку виконання зобов'язань щодо передачі товару, виконання робіт, надання послуг у разі виникнення документально підтверджених об'єктивних обставин, що спричинили таке продовження, у тому числі обставин непереборної сили, затримки фінансування витрат замовника, за умови, що такі зміни не призведуть до збільшення суми, визначеної в договорі про закупівлю;
       4. зміни ціни в договорі про закупівлю у зв'язку із зміною ставок податків і зборів та/або зміною умов щодо надання пільг з оподаткування – пропорційно до зміни таких ставок та/або пільг з оподаткування, а також у зв'язку з зміною системи оподаткування пропорційно до зміни податкового навантаження внаслідок зміни системи оподаткування;
       5. зміни встановленого згідно із законодавством органами державної статистики індексу споживчих цін, зміни курсу іноземної валюти, зміни біржових котирувань або показників Platts, ARGUS, регульованих цін (тарифів), нормативів, середньозважених цін на електроенергію на ринку "на добу наперед", що застосовуються в договорі про закупівлю, у разі встановлення в договорі про закупівлю порядку зміни ціни.
    8. Усі зміни та доповнення до Договору вносяться письмово додатковими угодами, які стають невід’ємною частиною Договору.
    9. Усі правовідносини, що виникають у зв’язку з виконанням умов цього Договору і не врегульовані ним, регламентуються нормами законодавства України.
    10. Споживач вважається повідомленим належним чином, якщо повідомлення здійснені відповідно до положень пунктів розділу 8 цього Договору.
    11. Споживач зобов’язується у місячний строк повідомити Постачальника про зміну будь-якої інформації та даних, зазначених в заяві-приєднанні, яка є Додатком 1 до цього Договору.
16. Додатки
    1. Невід’ємною частиною Договору є додатки, а саме:
       1. Заява-приєднання (Додаток 1);
       2. Комерційна пропозиція (Додаток 2).

**СПОЖИВАЧ : ПОСТАЧАЛЬНИК :**

МРЦ МВС України “Перлина Прикарпаття”, *(найменування / ПІБ)*

82200, м. Трускавець, *(місце знаходження або*

вул. Степана Бандери, 71 *місце проживання)*

Тел.: (03247) 6-15-72 Тел.:

Факс: (03247) 6-66-76 Факс:

Код ЄДРПОУ: 20760948 Код ЄДРПОУ

ІПН: 207609413122 ІПН:

Св-во платника ПДВ: № 18305997 Св-во платника ПДВ:

р/р: UA128201720343181001200005758,

UA938201720343190001000005758 р/р:

в ДКС України, в

МФО 820172 МФО:

**Начальник**

**МРЦ МВС України**

**«Перлина Прикарпаття»**

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_Сергій САЛІЖЕНКО \_\_\_( \_\_\_\_\_)­­­­­\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**

М.п. М.п.

Додаток 1

до договору про постачання

електричної енергії споживачу

від \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ № \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

**ЗАЯВА-ПРИЄДНАННЯ**

**до договору про постачання електричної енергії споживачу**

Керуючись статтями 633, 634, 641, 642 Цивільного кодексу України, Правилами роздрібного ринку електричної енергії, затвердженими постановою НКРЕКП від 14.03.2018 № 312 (далі – Правила роздрібного ринку), та ознайомившись з умовами договору про постачання електричної енергії споживачу від \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ (далі – Договір) на сайті електропостачальника (далі – Постачальник) в мережі Інтернет за адресою: http: www.\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\* приєднуюсь до умов Договору на умовах комерційної пропозиції Постачальника № \_\_\_\_\_\_\_\_\_ з такими нижченаведеними персоніфікованими даними.

**Персоніфіковані дані Споживача:**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| 1 | Прізвище, ім’я, по батькові |  |
| 2 | Паспортні дані, ідентифікаційний код (за наявності), ЕДРПОУ (обрати необхідне) |  |
| 3 | Вид об'єкта |  |
| 4 | Адреса об’єкта, ЕІС-код точки (точок) комерційного обліку |  |
| 5 | Найменування Оператора, з яким Споживач уклав договір споживача про надання послуг з розподілу/передачі електричної енергії |  |
| 6 | ЕІС-код як суб’єкта ринку електричної енергії, присвоєний відповідним системним оператором |  |
| 7 | Інформація про наявність пільг/субсидії\* (є/немає) |  |

Початок постачання з «\_\_\_\_\_»\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_20\_\_\_\_р.

**\*Примітка:**

Заповнюється Постачальником, якщо заява-приєднання надається для заповнення Постачальником.

Заповнюється Споживачем, якщо заява-приєднання заповнюється Споживачем самостійно.

За кожним об’єктом споживача надаються окремі ЕІС-коди точок комерційного обліку. Якщо таких точок більше однієї, їх перелік наводиться у додатку до Заяви-приєднання.

Погодившись з цією заявою-приєднанням (акцептувавши її), Споживач засвідчує вільне волевиявлення щодо приєднання до умов Договору в повному обсязі.

З моменту акцептування цієї заяви-приєднання в установленому Правилами роздрібного ринку порядку Споживач та Постачальник набувають всіх прав та обов’язків за Договором і несуть відповідальність за їх невиконання (неналежне виконання) згідно з умовами Договору та чинним законодавством України.

Своїм підписом Споживач підтверджує згоду на автоматизовану обробку його персональних даних згідно з чинним законодавством та можливу їх передачу третім особам, які мають право на отримання цих даних згідно з чинним законодавством, у тому числі щодо кількісних та/або вартісних обсягів наданих за Договором послуг.

**Відмітка про згоду Споживача на обробку персональних даних:**

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**

(дата) (особистий підпис) (П.І.Б. Споживача)

**\*Примітка:**

Споживач зобов'язується у місячний строк повідомити Постачальника про зміну будь-якої інформації та даних, зазначених у заяві-приєднанні.

**Реквізити Споживача:**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

**Відмітка про підписання Споживачем цієї заяви-приєднання:**

**\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_**

(дата подання заяви-приєднання) (особистий підпис) (П.І.Б. Споживача)

Додаток 2

до Договору про постачання електричної енергії споживачу

від \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_№ \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

**КОМЕРЦІЙНА ПРОПОЗИЦІЯ**

Дана пропозиція розроблена у відповідності до норм Закону України «Про ринок електричної енергії», Правил роздрібного ринку електричної енергії, затверджених постановою Національної комісії, що здійснює державне регулювання у сферах енергетики та комунальних послуг, від 14.03.2018 за № 312 зі змінами та доповненнями (далі – ПРРЕЕ).

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Визначення** |  | |
| **Критерії, яким має відповідати Споживач** | * споживач є власником (користувачем) об'єкта; * споживач приєднався до умов договору споживача про надання послуг з розподілу електричної енергії; * перехід прав та обов'язків до нового власника (користувача) об'єкта за договорами, укладеними відповідно до Правил роздрібного ринку електричної енергії не потребує додаткових узгоджень. | |
| **Очікуваний обсяг постачання Товару** | 30 000 кВт\*год | |
| **Строк постачання Товару** | з 01.01.2023 по 31.12.2023(включно). | |
| **Порядок формування ціни електричної енергії** | Ціна (тариф) за 1 кВт/год електричної енергії визначається формулою: **Цм = (Ц0 \* (1+М/100)+ Тпер+ Троз ) \* ПДВ**, де: Цм – ціна (змінена) за одиницю електричної енергії, грн/кВт·год; Цo – середньозважена ціна на ринку РДН за звітний період (місяць у якому здійснювалось постачання (грн/кВт\*год); Тпер – тариф на послуги з передачі електричної енергії, установлений НКРЕКП, грн/кВт год; Троз – тариф на послуги з розподілу електричної енергії, установлений НКРЕКП, грн/кВт·год (Застосовується у разі сплати послуг з розподілу через Постачальника; у разі сплати послуг з розподілу Споживачем Троз =0 ; ПДВ – податок на додану вартість у розмірі 20 відсотків; М – маржа (вартість послуг постачальника) у відсотках, визначена за пропозицією переможця за результатами торгів, % (на момент укладення договору для визначення Цo, приймається середньозважена ціна на ринку РДН за попередній місяць подання пропозиції, яку можливо перевірити за посиланням <https://www.oree.com.ua/index.php/indexes>, середньозважений РДН за \_\_\_\_\_\_\_\_ 2022 року складає \_\_\_\_\_\_ грн без ПДВ за 1 кВт\*год).  Ціна (тариф) за 1 кВт/год електричної енергії може фіксуватися у визначеному розмірі у гривні, шляхом підписання додаткової угоди до Договору, у випадках зміни очікуваних обсягів постачання електричної енергії протягом дії цього Договору.  У разі затвердження НКРЕКП нових тарифів на послуги з передачі та розподілу, ці тарифі діють з моменту набрання чинності. | |
| **Ціна (тариф) у грн. на момент укладання Договору** | \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ грн. 1 кВт/год з ПДВ, включає в себе тариф на послуги з постачання та \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ | |
| **Розрахунковий період** | Календарний місяць або за згодою Сторін може бути обрано інший розрахунковий період (протягом поточного місяця у якому надається електрична енергія тощо) | |
| **Можливість застосування авансових платежів** | Авансові платежі не застосовуються | |
| **Спосіб оплати** | Безготівкова форма оплати на рахунок Постачальника із спеціальним режимом використання. | |
| **Замовлення та коригування обсягів** | Споживач до 18 числа кожного місяця, направляє на e-mail: [\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_@\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_](mailto:energozbyt@infotech.gov.ua), плановані обсяги споживання електричної енергії на наступний місяць.  В разі необхідності Споживач може скоригувати замовлений обсяг споживання електричної енергії до 14 числа поточного місяця. Відомості про скориговані обсяги споживання електричної енергії Споживач надає Постачальнику в письмовій формі.  Скориговані обсяги будуть враховуватись з 15 числа поточного місяця. | |
| **Штраф за відхилення фактичного споживання від замовленого обсягу** | Не застосовується | |
| **Строк надання рахунку за спожиту**  **електричну енергію та строк його оплати** | Постачальник по 15 число (включно) місяця, наступного за звітним (розрахунковим), оформлює рахунок на оплату за фактично спожиту електричну енергію та Акт постачання електричної енергії, і в цей же строк надає їх Споживачу.  Оплата рахунка, Акта постачання електричної енергії за фактично спожиту електричну енергію має бути здійснена Споживачем протягом 5-ти робочих днів від дня його отримання.  Рахунок на оплату електричної енергії та Акт постачання електричної енергії за грудень місяць Постачальник надає Споживачу до 23 грудня поточного року (включно).  За грудень місяць оплата електричної енергії здійснюється до 31 грудня.  Підтвердженням постачання Товару є узгоджений Акт постачання електричної енергії або інформація надана оператором, з яким Споживач уклав договір розподілу електричної енергії оператор. | |
| **Спосіб отримання рахунку** | Споживач отримує рахунок та акт в зручний для нього спосіб, в тому числі але не виключно: Веб-сервіс «Paperless», «М.Е.Dос», «Вчасно», електронною поштою, поштовим зв’язком тощо. | |
| **Розмір пені за порушення строку оплати** | За порушення умов та термінів оплати згідно Договору та чинного законодавства. | |
| **Штраф за дострокове припинення дії Договору** | Не передбачено. | |
| **Можливість надання пільг, субсидій** | Не надаються. | |
| **Розмір компенсації Споживачу за недодержання Постачальником комерційної якості послуг** | Компенсація за недотримання Постачальником комерційної якості надання послуг з електропостачання надається у порядку та розмірі, визначеному Регулятором. | |
| **Спосіб оплати за послуги з розподілу та передачі електричної енергії** | Ціна на електричну енергію, що зазначена в розділі «Ціна», включає вартість послуг з передачі електричної енергії Споживачу. Споживач здійснює плату за послуги з передачі електричної енергії через Постачальника, з наступним перерахуванням Постачальником цієї оплати на рахунки ОСП.  Споживач здійснює оплату за надання послуг з розподілу електричної енергії безпосередньо оператору системи розподілу, за умови що в Ціну електричної енергії не включені послуги з розподілу. | |
| **Інші умови** | Інформування Споживача, з яким укладено Договір, про зміни в умовах Договору, про закінчення терміну дії, зміну тарифів, суми до сплати по рахунках, виставлених згідно з умовами Договору, строки їх оплати, надсилання попередження про відключення за заборгованість, іншу інформацію, яка стосується взаємовідносин Сторін або може бути корисною для Споживача, може здійснюватися шляхом направлення відповідної інформації:  - на офіційному сайті Постачальника;  - через особистий кабінет Споживача;  - засобами електронного зв'язку на електронну адресу вказану у заяві-приєднання до умов договору;  - тощо. | |
|  | |